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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 2023. június 29. 
(csütörtök) napján 9 órakor Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának 
Dísztermében (7100 Szekszárd, Béla király tér 8.) megtartott rendes, nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak: 
Gyurkovics János alpolgármester; 
Bomba Gábor     képviselő; 
Csötönyi László    képviselő; 
Faragó Zsolt    képviselő; 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér  képviselő; 
Gulyás Róbert    képviselő; 
Illés Tamás     képviselő; 
Kővári László     képviselő; 
Máté Péter    képviselő; 
Móra Viktória     képviselő; 
Murvai Árpád képviselő; 
Rácz Zoltán    képviselő; 
Szollár Zoltán képviselő; 
Zaják Rita                                                képviselő; 
 
Távolmaradását jelezte: 
 
Ács Rezső                                                polgármester; 
 
Tanácskozási joggal megjelentek: 

dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető; (az Mötv. 81. § (6) 
bekezdése, és dr. Biró Gyula meghatalmazása alapján az 
aljegyzői feladat és hatásköröket ellátva) 
Majnayné Sajben Anna igazgatóságvezető; 
Szántóné Karl Rita osztályvezető; 
Zsiga Mariann osztályvezető; 
dr. Varga András osztályvezető; 
Herr Teréz főépítész; 
dr. Gyulay Soma jogi és bizottsági referens, 
jegyzőkönyvvezető.     

 
Gyurkovics János alpolgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy az ülésen 14 
fő képviselő megjelent, a közgyűlés határozatképes, az ülést megnyitja. 
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Gyurkovics János alpolgármester: Először javaslatot szeretnék tenni az új napirendi pontokra. 
Arra kérlek meg Mónika, hogy a napirendi pont felvételeknél ne tévesszünk, hanem jogszerű 
és pontos legyen minden. Az alábbi új napirendi pont javaslatok kerültek kiküldésre a 
nyilvános ülésre: 

• Javaslat a Szent Anna Római Katolikus Gondnokság RÉV Szenvedélybeteg-segítő 
Szolgálattal kötött ellátási szerződés módosítására 

• Javaslat békepárti határozathoz való csatlakozásra 

• A településrendezési terv részlege módosítása iránti kérelem (Bródy S. u. fölötti 
terület) 

• Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármestere gépjárműhasználata 
vonatkozásában keletkezett tartozása jogi úton történő érvényesítésére 

• Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 2023. június 9. napi 
ülésén hozott döntések ismételt tárgyalására 

Az alábbi új napirendi pont javaslatok kerültek kiküldésre a zárt ülésre: 

• Javaslat a Szekszárdi Vagyonkezelő Kft. alapító okirata módosításának elfogadására 

• Javaslat a Szekszárdi Vagyonkezelő Kft. tulajdonában és kezelésében lévő ingatlanok 
értékesítésére. 

 
Murvai Árpád képviselő (ügyrendi hozzászólása): Mindenkit szeretettel üdvözlök! Az lenne a 
kérésem, hogy az ülésünk nyitott szakaszában első helyre vegyük az Aranykönyvnek a 
megtárgyalását, tehát a nyílt ülés első napirendi pontja az Aranykönyv legyen.  
 
Máté Péter képviselő (ügyrendi hozzászólása): Tisztelt alpolgármester úr! Tisztelt Közgyűlés! 
Támogatom Murvai képviselő úrnak a javaslatát, a nyílt ülés első napirendje az aranykönyvi 
bejegyzés legyen. Azonkívül a zárt ülést kérem szépen előre venni és az egyes, kérdések 
interpellációkat a nyílt ülés utolsó napirendjének betenni, a huszonötös kérdések, 
interpellációk mögé. 
 
Bomba Gábor képviselő (ügyrendi hozzászólása): Nekem is lenne egy új napirendi pont 
javaslatom, a tárgya jegyző jogviszonyának megszűnésével kapcsolatos döntések, kérem majd 
napirendre venni, illetve kiosztani, kinyomtatva odaadtam. 
 
Illés Tamás képviselő (ügyrendi hozzászólása): Tisztelt Közgyűlés! Tisztelt Alpolgármester úr! 
Szinten lenne egy új napirendi pontra javaslatom a 22/2014. (XI.20.) önkormányzati rendelet 
a képviselők tiszteletdíjáról, ennek a módosítására adnék be egy javaslatot. 
 
Zaják Rita képviselő (ügyrendi hozzászólása): Két új napirendi pont felvételére teszek 
javaslatot, negyedszer próbálkozom ezzel, már áprilisi, a májusi és júniusi közgyűlésen is 
megpróbáltam, most újra szeretném megpróbálni mind a kettőt. Az első az Alisca Terra 
ügyvezető igazgatójának tájékoztatója az Alisca Terrát érintő változásokról, illetve az eddigi 
tevékenységéről, amennyiben ügyvezető úr nincs itt, akkor alpolgármester urat kérném meg, 
hogy erről adjon tájékoztatást, hiszen az önkormányzati vagy a hulladékgazdálkodási törvény 
változásával szerintem Ön valamennyire tisztában van. Ezt követően szeretném, ha 
felvennénk a másik előterjesztést, ami az ügyvezető igazgató úrnak a pozíciójáról szól. 
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Murvai Árpád képviselő (ügyrendi hozzászólása): Lenne egy előterjesztésem az Arany János 
úti eladott parkolók ügyében. Kérem, hogy vegyük napirendre.  
 
Gyurkovics János alpolgármester: Szeretném megkérdezni, hogy több új napirendi pontra 
javaslat van-e? Én egy napirendi pontot javasolnék a zárt ülésre, javaslat polgármester 
összeférhetetlenségnek megállapításával összefüggő egyéb munkáltatói intézkedésekről, 
akkor ez az utolsó. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Alpolgármester urat és a közgyűlést arról szeretném 
tájékoztatni, hogy most egyesével minden egyes új napirendi pont szavazására sor fog kerülni. 
Ezenkívül elhangzott ügyrendi javaslatban a sorrend változtatásra vonatkozó javaslat, itt a 
Hivatal nevében muszáj törvényességi jelzéssel élni. Az SZMSZ-ünk 14. § (4) bekezdése 
kimondja, hogyha a Közgyűlés ülése határozatképtelenséggel zárul, akkor a soron következő 
ülésen azzal a napirenddel kell kezdeni, ami a határozatképtelenségnél zárult, így az első 
napirendi pontként szerintem azt kell tárgyalni, ami a meghívón szerepel. A Közgyűlés a 
szavazásnál ennek fényében fog majd dönteni. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a „Javaslat a Szent Anna Római Katolikus 
Gondnokság RÉV Szenvedélybeteg-segítő Szolgálattal kötött ellátási szerződés 
módosítására” tárgyú előterjesztés közgyűlés napirendjére történő felvételre irányuló 
javaslatot, melyet a Közgyűlés – melynek létszáma 14 fő – 4 igen szavazattal, 9 nem 
szavazattal és 1 tartózkodással elutasított. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a „Javaslat békepárti határozathoz való 
csatlakozásra” tárgyú előterjesztés közgyűlés napirendjére történő felvételre irányuló 
javaslatot, melyet a Közgyűlés – melynek létszáma 14 fő – 6 igen szavazattal, 7 nem 
szavazattal és 1 tartózkodással elutasított. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a „A településrendezési terv részlege módosítása 
iránti kérelem (Bródy S. u. fölötti terület)” tárgyú előterjesztés közgyűlés napirendjére 
történő felvételre irányuló javaslatot, melyet a Közgyűlés – melynek létszáma 14 fő – 13 igen 
szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a „Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város 
Polgármestere gépjárműhasználata vonatkozásában keletkezett tartozása jogi úton 
történő érvényesítésére” tárgyú előterjesztés közgyűlés napirendjére történő felvételre 
irányuló javaslatot, melyet a Közgyűlés – melynek létszáma 14 fő – 13 igen szavazattal, 1 
tartózkodás mellett elfogadott. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a „Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyűlése 2023. június 9. napi ülésén hozott döntések ismételt 
tárgyalására” tárgyú előterjesztés közgyűlés napirendjére történő felvételre irányuló 
javaslatot, melyet a Közgyűlés – melynek létszáma 14 fő – 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás 
mellett elfogadott. 
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Az alpolgármester szavazásra teszi fel a „Javaslat a Szekszárdi Vagyonkezelő Kft. alapító 
okirata módosításának elfogadására” tárgyú előterjesztés közgyűlés napirendjére történő 
felvételre irányuló javaslatot, melyet a Közgyűlés – melynek létszáma 14 fő – 14 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a „Javaslat a Szekszárdi Vagyonkezelő Kft. 
tulajdonában és kezelésében lévő ingatlanok értékesítésére” tárgyú előterjesztés közgyűlés 
napirendjére történő felvételre irányuló javaslatot, melyet a Közgyűlés – melynek létszáma 
14 fő – 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a Illés Tamás képviselő az önkormányzati képviselők 
tiszteletdíjáról szóló 22/2014. (XI.20.) önkormányzati rendelet módosítására vonatkozó, 
közgyűlés napirendjére történő felvételre irányuló javaslatát, melyet a Közgyűlés – melynek 
létszáma 14 fő – 14 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 
 
Gyurkovics János alpolgármester: Bomba Gábor elnök úr javaslata következik. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Nyilvános vagy a zárt ülésre tesz javaslatot? Nem 
tudjuk mit tartalmaz, személyi jellegűnek tűnik. 
 
Bomba Gábor képviselő: Szerintem nyílt ülésen nyugodtan tárgyalhatjuk. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel Bomba Gábor képviselő „A jegyző jogviszonyának 
megszűnésével kapcsolatos döntések” tárgyú előterjesztés közgyűlés napirendjére történő 
felvételre irányuló javaslatát, melyet a Közgyűlés – melynek létszáma 14 fő – 13 igen 
szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel Zaják Rita képviselő „Madarász András ügyvezető 
igazgató úr tájékoztatója az Alisca Terra Kft.-ről” tárgyú előterjesztés közgyűlés napirendjére 
történő felvételre irányuló javaslatát, melyet a Közgyűlés – melynek létszáma 14 fő – 1 igen 
szavazattal, 10 nem szavazattal és 3 tartózkodással elutasított. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Második napirendi pont javaslatával kapcsolatban 
ügyvezetői pozícióval kapcsolatos döntésre tesz javaslatot. Szeretném kérni, hogy nevezze 
meg, hogy nyilvános vagy zárt ülésen szeretné tárgyalni. 
 
Zaják Rita képviselő: Azért mondom a zárt ülést, mert nehogy törvényi gond, probléma legyen 
ebből, úgyhogy ezért a zárt ülés. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel Zaják Rita képviselő „Ügyvezető igazgatóval 
kapcsolatos döntések” tárgyú előterjesztés közgyűlés napirendjére történő felvételre 
irányuló javaslatát, melyet a Közgyűlés – melynek létszáma 14 fő – 1 igen szavazattal, 9 nem 
szavazattal és 4 tartózkodással elutasított. 
 



 

   

 

5 

Az alpolgármester szavazásra teszi fel Murvai Árpád képviselő Arany János utcai parkolókra 
vonatkozó előterjesztés közgyűlés napirendjére történő felvételre irányuló javaslatát, 
melyet a Közgyűlés – melynek létszáma 14 fő – 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
elfogadott. 
 
Gyurkovics János alpolgármester: Az utolsó következik, amit én terjesztettem elő zárt ülésre. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel „Javaslat a polgármesteri összeférhetetlenségének 
megállapításával összefüggő egyéb munkáltatói intézkedésekről” tárgyú előterjesztés 
közgyűlés napirendjére történő felvételre irányuló javaslatát, melyet a Közgyűlés – melynek 
létszáma 14 fő – 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Lenne még egy napirendi pont javaslat: Szekszárd 
Megyei Jogú Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot keletkeztető ügyleteinek 
költségvetési évet várható 3 évre várható összegének jóváhagyására, tárgyú 159-es számú 
előterjesztés, és itt arra szeretnénk kérni a közgyűlést, hogy a napirendre vétellel egyidejűleg 
szavazzon arról is, hogy a költségvetési rendelet módosítása előtt fogják ezt megtárgyalni. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel „Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot keletkeztető ügyleteinek költségvetési 
évet követő három évre várható összegének jóváhagyására” tárgyú előterjesztés közgyűlés 
napirendjére történő felvételre irányuló javaslatát, melyet a Közgyűlés – melynek létszáma 
14 fő – 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: A Polgármesteri Hivatal nevében egy napirendi pont 
levételére szeretnék javaslatot tenni, a 7-es számú napirendi pont, az egészségügyi alapellátás 
körzeteiről szóló rendeletmódosítás. Itt a rendeletmódosításnak a hatályba léptetését illetően 
várunk egy OKFŐ állásfoglalásra, ez az állásfoglalás nem érkezett meg, enélkül viszont nem 
szeretnénk a rendeletet tárgyalni, szeretnénk kérni a közgyűlést, hogy vegye le napirendjéről. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel „Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlésének …/2023. (…) önkormányzati rendelete az egészségügyi alapellátások 
körzeteiről szóló 54/2012. (XII. 17.) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet)” 
tárgyú előterjesztés közgyűlés napirendjéről történő levételre irányuló javaslatát, melyet a 
Közgyűlés – melynek létszáma 14 fő – 14 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a nyílt és a zárt ülés sorrendjének felcserélésére 
vonatkozó javaslatot, melyet a Közgyűlés – melynek létszáma 14 fő –13 igen szavazattal, 1 
nem szavazat mellett elfogadott. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel „Javaslat a 2022. évi Aranykönyvi bejegyzésekre” 
nyílt ülés első napirendi pontként történő tárgyalására vonatkozó javaslatát, melyet a 
Közgyűlés – melynek létszáma 14 fő –14 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Még egy javaslat merült fel a Polgármesteri Hivatal 
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részéről, a Gréczy-Félegyházi Gyöngyvérnek az előterjesztése a bizottsági keret emelésére. 
Ezt, ha a közgyűlés úgy gondolja és előreveszi a költségvetési rendeletmódosítás elé, akkor 
osztályvezető asszonnyal egyeztettünk, be tudjuk építeni már most a rendeletbe. Döntse el a 
közgyűlés, hogy szavaznak. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel „Javaslat a Szociális, Egészségügyi, Környezeti és 
Fenntarthatósági Bizottság 2023. évi bizottsági keretének megállapítására” tárgyú 
előterjesztéssel kapcsolatos javaslatot, melyet a Közgyűlés – melynek létszáma 14 fő – 13 
igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel Máté Péter képviselő javaslatát (Kérdések, 
interpellációk sorrendje), melyet a Közgyűlés – melynek létszáma 14 fő – 13 igen szavazattal, 
1 tartózkodás mellett elfogadott. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a napirend elfogadására vonatkozó javaslatot, 
amelyek a Közgyűlés – melynek létszáma 14 fő – 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
elfogadott. 
 

NAPIREND 
 
ZÁRT: 
 
1.Az OBI körforgalmat és a PENNY-LIDL csomópontot összekötő út megépítésének 
előkészítése projekt létesítéséhez szükséges Szekszárd 0320/152 hrsz-ú ingatlan 
meghatározott részének önkormányzati tulajdonba vétele 
(154. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Varga András osztályvezető 
Véleményezésre felkérve: PB, GVB 
 
2.Bírósági ülnöki megbízatások megszűnése 
(143. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
 
3.Javaslat városi díjak, elismerések adományozására 
(133. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Gyurkovics János alpolgármester 
Véleményezte: KCV 
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4.Javaslat önkormányzati bérlakás iránti kérelemmel kapcsolatos döntés meghozatalára 
(152. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Gyurkovics János alpolgármester 
Véleményezésre felkérve: SZEKÖF 
 
5.Javaslat szociális ügyben benyújtott fellebbezések elbírálására 
(141. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Véleményezésre felkérve: SZEKÖF 
 
6. Javaslat a Szekszárdi Vagyonkezelő Kft. alapító okirata módosításának elfogadására 
(161. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 
Előadó: Gyurkovics János alpolgármester 
 
7.Javaslat a Szekszárdi Vagyonkezelő Kft. tulajdonában és kezelésében lévő ingatlanok 
értékesítésére 
(164. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Meghívott: Bartal Zoltán ügyvezető 
Véleményezte: GVB 
 
8. Javaslat polgármester összeférhetetlenségének megállapításával összefüggő egyéb 
munkáltatói intézkedésekről 
(írásbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 
Előadó: Gyurkovics János alpolgármester 
 
9.A jegyző jogviszonyának megszűnésével kapcsolatos döntések 
(írásbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Bomba Gábor képviselő, Máté Péter képviselő 
Előadó: Bomba Gábor képviselő, Máté Péter képviselő 
(A napirend a későbbiekben került zárt ülésre.) 
 
NYILVÁNOS ÜLÉS: (A végleges sorrend a későbbiek folyamán került megállapításra) 
 
10.Javaslat a 2022. évi Aranykönyvi bejegyzésekre 
(134. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Csötönyi László KCV elnök, képviselő 
Véleményezésre felkérve: PB, GVB, OKSI, KCV, SZEKÖF 
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11. A településrendezési terv részlege módosítása iránti kérelem (Bródy S. u. fölötti terület) 
(162. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Herr Teréz főépítész 
Előadó: Herr Teréz főépítész  
Véleményezésre felkérve: GVB 
 
12.Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármestere gépjárműhasználata 
vonatkozásában keletkezett tartozása jogi úton történő érvényesítésére 
(163. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: Máté Péter képviselő  
Véleményezte: PB 
 
13.Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 2023. június 9. napi 
ülésén hozott döntések ismételt tárgyalására 
(165. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 
Előadó: Gyurkovics János alpolgármester 
 
14.Javaslat az önkormányzati képviselők tiszteletdíjáról szóló 22/2024. (XI.20.) 
önkormányzati rendelet módosítására 
(írásbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Illés Tamás képviselő 
Előadó: Illés Tamás képviselő 
 
15.Javaslat az Arany János utcai parkolókkal kapcsolatos döntés meghozatalára 
(írásbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád képviselő 
Előadó: Murvai Árpád képviselő 
 
16.Javaslat helyi tömegközlekedéssel kapcsolatos döntések meghozatalára  
(142. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Meghívott: Volánbusz Zrt. képviselője 
 
17.Beszámoló Szekszárd város helyi tömegközlekedésének 2022. évi teljesítményi adatairól 
(155. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Meghívott: Volánbusz Zrt. képviselője 
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18.Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot 
keletkeztető ügyleteinek költségvetési évet követő három évre várható összegének 
jóváhagyására 
(159. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 
Előadó: Szántóné Karl Rita osztályvezető 
Véleményezésre felkérve: PB 
 
19.Javaslat a Szociális, Egészségügyi, Környezeti és Fenntarthatósági Bizottság 2023. évi 
bizottsági keretének megállapítására 
(írásbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér képviselő 
Előadó: Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér képviselő 
 
20.Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének …/2023. (…) 
önkormányzati rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023. évi 
költségvetéséről szóló 2/2023. (II. 21.) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet)  
(157. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
Véleményezésre felkérve: PB 
 
21.Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének ……/2023. (…..) 
önkormányzati rendelete a köztisztaság fenntartásáról és a települési hulladékkal 
kapcsolatos helyi közszolgáltatásról, annak kötelező igénybevételéről szóló 1/2014. (II. 4.) 
önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) 
(144. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
 
22.Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének …/2023. (…) 
önkormányzati rendelete a szociális ellátások helyi szabályozásáról szóló 8/2009.(III.30.) 
önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet)  
(148. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
Véleményezésre felkérve: SZEKÖF 
 
23.Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének …/2023. (…) 
önkormányzati rendelete egyes önkormányzati rendeletek megyék elnevezésének 
vármegyékre történő változásával összefüggő módosításáról (tervezet)   
(150. számú előterjesztés)- 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
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24.Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének …/2023. (…) 
önkormányzati rendelete az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás 
szabályairól  szóló 31/2004. (XII. 1.) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) 
(151. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
Véleményezésre felkérve: GVB 
 
25.Javaslat „Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 119/2023. (V.4.) 
határozata végrehajtásával összefüggő további döntések meghozatala” tárgyban 
(156. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
 
26.A településrendezési terv 2022/2. részleges módosításához (Szekszárd-Tolna 
kerékpározható közút) kapcsolódó partnerségi egyeztetés lezárása 
(136. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Herr Teréz főépítész 
Előadó: Herr Teréz főépítész 
Véleményezésre felkérve: GVB 
 
27.A településrendezési terv 2023/1. sz. részleges módosításához kapcsolódó (Bor utca és 
Bátaszéki út) környezeti vizsgálat szükségletének megállapítás 
(137. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Herr Teréz főépítész 
Előadó: Herr Teréz főépítész 
Véleményezésre felkérve: GVB 
 
28.A településrendezési terv 2023/2. sz. részleges módosításának megindítása 
(132. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Herr Teréz főépítész 
Előadó: Herr Teréz főépítész 
Véleményezésre felkérve: GVB 
 
29.Tájékoztatás kérése a Magyar Állam tulajdonában és az önkormányzat 
vagyonkezelésben lévő ingatlanra irányuló vételi szándékkal kapcsolatban 
(138. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Véleményezésre felkérve: GVB 
 
30.Beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2022. évi tevékenységéről 
(139. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
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31.Beszámoló Szekszárd Megyei Jogú Város önkormányzati adóiról, a 2022. pénzügyi év 
adóbevételeiről 
(135. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
Véleményezésre felkérve: PB, GVB 
 
32.Javaslat az Alisca Terra Nonprofit Kft. könyvvizsgálójának megbízására 
(147. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
Véleményezte: GVB, 
 
33.Tájékoztatás a Szekszárdi Ipari Park Kft. üzemeltetőként történő kijelölésének 
lehetőségével kapcsolatos vizsgálat eredményéről 
(153. számú előterjesztés)  
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
Véleményezte: PB 
 
34.Önkormányzati tulajdonú gazdasági társaságok pénzügyi beszámolói értékelésének 
szabályai 
(146. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: Zsiga Marianna osztályvezető 
Véleményezésre felkérve: PB 
 
35.Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata, Szekszárd Megyei Jogú Város 
Egészségügyi Gondnoksága és a Tolna Vármegyei Balassa János Kórház között kötendő 
együttműködési megállapodás megkötésére az egészségügyi alapellátásról szóló 2015. évi 
CXXIII. törvény 2023. július 1. napjától bekövetkező változására tekintettel 
(145. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 
Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Véleményezésre felkérve: SZEKÖF 
 
36.Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Helyi Esélyegyenlőségi Programjának elfogadására 
(158. számú előterjesztés)  
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
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37.Beszámoló a közgyűlési, bizottsági és polgármesteri hatáskörben hozott határozatok 
végrehajtásáról, valamint a két ülés között történt eseményekről 
(140. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
38. Kérdések, interpellációk 
Zaják Rita kérdései: Bomba Gábor, Máté Péter, Gyurkovics János, Katzné Erika, Herr Teréz 
 
39. Kérdések, interpellációk (A Közgyűlés 2023. május 25. napi ülésének határozatképtelenné 
válására tekintettel, az SZMSZ 14. § (4) bekezdésében foglalt kötelezettség alapján) 

• Zaják Rita képviselő kérdése Bomba Gáborhoz; 

• Zaják Rita képviselő kérdése Máté Péterhez; 

• Zaják Rita képviselő kérdése Gréczy-Félegyházi Gyöngyvérhez; 

• Zaják Rita képviselő kérdése Gyurkovics Jánoshoz; 
 
A Közgyűlés 9 óra 91 perctől 9 óra 58 percig zárt ülést tartott.  
 
A Közgyűlés 10 óra 15 perctől nyilvános ülésen folytatja munkáját.  
 
NYILVÁNOS ÜLÉS: 
 
10.Javaslat a 2022. évi Aranykönyvi bejegyzésekre 
(134. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Csötönyi László KCV elnök, képviselő 
Véleményezésre felkérve: PB, GVB, OKSI, KCV, SZEKÖF 
 
Zaják Rita képviselő elhagyta az üléstermet, jelen van 13 fő képviselő, a közgyűlés 
határozatképes. 
 
Csötönyi László képviselő: Szekszárd Város Aranykönyvéről szóló önkormányzati rendelet 
alapján elkészített 2022. évi aranykönyvi bejegyzést a határozat melléklete szerinti 
tartalommal és formában jóváhagyta az előző bizottsági ülésén a KCV-n. Én is barátsággal és 
tisztelettel köszöntöm Dobos tanár urat és egyből megkérem, hogy azokat a kiegészítéseket 
tegye meg, amelyekkel még pluszban érkezett! 
 
dr. Dobos Gyula szerkesztőbizottsági tag: Az egészségügyi fejezetbe egy egészen kicsi 
módosítás úgy szerepelt, hogy regisztrációs védőoltás és ki kellett egészíteni azzal, hogy a 
regisztráció nélküli Covid ideiglenes védőoltás. Ez így került be és a humán osztálynak így adjuk 
le. A 47. oldalon a sportnál kétszer is szerepelt egy május 1-i bejegyzés és egy február 27-i. 
Ugyanaz a téma csak egy kicsit más megfogalmazásban, a május 1-jét kihagytuk magától 
értetődő, mert február 27-i bejegyezésben egy az egyben jól szerepelt. Ugyan ilyen változtatás 
még a 48. oldalon, Mácsik Henrietta javaslatára, kimaradt a kosárlabdamérkőzésnél a 
Sopronnak Basket elnevezése, ezért ezzel pótoltuk, tehát ilyen szempontból ez is teljessé vált. 
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Majnay Gábornak a javaslatára, amelyet a bizottságok is tárgyaltak és elfogadtak, a február 
28-i dátumhoz 53. oldalon a következő szöveg kerül: Szekszárd büszkesége 2021. díjakat a 
kiválóan teljesítő 96 sportolónak a Városháza Dísztermében Murvai Árpád a város Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke, valamint a bizottságnak a tagjai, Mácsik Henrietta, Móra 
Viktoria és Horváth Ferenc adták át. A Szekszárd edzője 2021. díjban Jokic Zeljko, az 
Atomerőmű KSC edzője, a Szekszárd sportolója 2021. elismerésben Szemerei Levente, a 
Szekszárdi Sportközpont Nonprofit Kft. versenyzője részesült. A bizottság Weisz Lászlót, a 
Szekszárdi Rádióklub versenyzőjét különdíjban részesítette. 96 nevet nem soroltuk fel, hanem 
hivatkozunk itt az anyagban és az szerepel, hogy a Tolna Megyei Népújság 2022. március 1. 
számának 14. oldalán olvasható. Ezek lettek volna a kiegészítések. 
 
Máté Péter képviselő: Bizottságuk elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 
Bomba Gábor képviselő: A Gazdasági Bizottság is elfogadásra javasolja azzal a kiegészítéssel, 
ami a bizottsági ülésen is elhangzott. Szerintem el is lett mondva, de azért felolvasom, hogy 
kerüljön feltüntetésre a Szekszárd sportolója, Szekszárd edzője és Szekszárd büszkesége 
díjátadás is. 
 
Murvai Árpád képviselő: A bizottságunk megtárgyalta, köszönetét fejezte ki a szerkesztőknek 
és elfogadásra ajánlja a kiegészítésekkel együtt. 
 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér képviselő: A bizottság tárgyalta, köszöni a bizottság munkáját 
és elfogadásra javasolja az aranykönyvi bejegyzéseket. 
 
Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 
Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vitaszakaszt. 
 
Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vitaszakaszt. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Először arról kellene szavazni, hogy amiket az úr 
elmondott módosítások, hogy azok beépítésre kerüljenek és utána kerül sor majd a 
határozathozatalra. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a módosító javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 
létszáma 13 fő - 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a módosításokkal kiegészített határozati javaslatot, 
amelyet a Közgyűlés - melynek létszáma 13 fő - 13 igen szavazattal, egyhangúlag 
elfogadott, és az alábbi határozatot hozta:  
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 258/2023. (VI.29.) határozata 
a 2022. évi Aranykönyvi bejegyzésekről 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
 

1. Szekszárd Város Aranykönyvéről szóló 14/2011. (IV.12.) önkormányzati rendelet 4. § 
(3) bekezdése alapján elkészített 2022. évi Aranykönyvi bejegyzést a határozat 
melléklete szerinti tartalommal és formában jóváhagyja. 
 
Határidő:      2023. június 29.   
Felelős:         Ács Rezső polgármester  
   

2. megköszöni az Aranykönyvi Szerkesztőbizottság munkáját.  
 
Határidő:      2023. június 29.      
Felelős:         Ács Rezső polgármester  
  

3. felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy gondoskodjon a bejegyzés határidőre történő 
elkészíttetéséről, megjelenéséről, a honlapra való felkerüléséről.  

 
Határidő:      2023. augusztus 29. 
Felelős:         dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
                       Majnay Gábor osztályvezető 
                       Czinege Richárd vezető gondnok 

 
Gyurkovics János alpolgármester: Következik a kettes napirendi pont, javaslat helyi 
tömegközlekedéssel kapcsolatos döntések meghozatalára. 
 
Máté Péter képviselő (ügyrendi hozzászólása): Az újonnan felvett napirendeket előbb 
tárgyaljuk és utána menjünk az eredeti napirendekre, mivel költségvetést némelyik érinti és a 
költségvetésnél akkor ezt be tudjuk tenni. Szeretném, hogy azokkal, amiket felvettünk, azokkal 
folytatnánk a napirendeket. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel Máté Péter képviselő napirendi pontok sorrendjének 
megváltoztatására vonatkozó ügyrendi javaslatát, amelyet a Közgyűlés - melynek létszáma 
13 fő - 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 
 
11. A településrendezési terv részlege módosítása iránti kérelem (Bródy S. u. fölötti terület) 
(162. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Herr Teréz főépítész 
Előadó: Herr Teréz főépítész  
Véleményezésre felkérve: GVB 
 
Herr Teréz főépítész: Nem kívánom kiegészíteni. 
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Bomba Gábor képviselő: A GVB a településrendezési terv részleges módosítása iránti kérelem 
(Bródy Sándor utca fölötti terület) tárgyú előterjesztést megtárgyalta, amellyel kapcsolatban 
javasolja a közgyűlésnek a Településrendezési Terv szeptember 10. napig történő 
felülvizsgálatát. Javasolja továbbá, hogy a Polgármesteri Hivatal tekintse át a beérkezett 
összes kérelmet és tartsa szem előtt a szekszárdi emberek érdekeit is, mikor ezt a tervet 
elkészíti. 
 
Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 
Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vitaszakaszt. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Ez egy olyan jellegű módosító indítvány, hogy az 
előterjesztésben van egy „A” jelű határozati javaslat és van egy „B”, de ez igazából egy „C” 
lenne. Arról döntene a Közgyűlés az 1. pontban, hogy tárgyi ügyben a döntéshozatalt 
elhalasztja, felhívja a főépítészt a településrendezési terv módosításának felülvizsgálatára 
szeptember 10. napi határidővel és felkéri, hogy a vizsgálat során vegye figyelembe a 
szekszárdi lakosok érdekeit is. Ez lenne az új határozat. 
 
Murvai Árpád képviselő: Teljes mértékben egyetértek a javaslattal, azzal szeretném 
megtámasztani, hogy a szekszárdi polgárok számára, részére legyen nyilvánvalóbb és 
hozzáférhetőbb a javaslat és a kérés megfogalmazása, illetve megtétele. 
 
További hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vitaszakaszt. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - 
melynek létszáma 13 fő - 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi 
határozatot hozta:  
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 259/2023. (VI.29.) határozata 

a településrendezési terv módosításáról 
a Bródy S. utca fölötti telektömb átsorolása kapcsán  

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Bródy Sándor utca feletti 
telektömb átsorolása kapcsán benyújtott kérelmet megtárgyalta, amellyel kapcsolatban 
 

1. a döntéshozatalt elnapolja a jelen határozat további pontjaiban foglaltak teljesüléséig; 
 
Határidő: 2023. szeptember 29. 
Felelős: Herr Teréz főépítész 
 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a településrendezési terv felülvizsgálatára, és a 
Közgyűlés, valamint azt megelőzően a Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság elé 
történő benyújtására; 
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Határidő: 2023. szeptember 10. 
Felelős: Herr Teréz főépítész 
 

3. felhívja a főépítészt, hogy a jelen határozat 2. pontjában foglalt felülvizsgálat során 
vegye figyelembe a szekszárdi lakosok érdekeit is. 
 
Határidő: 2023. szeptember 10. 
Felelős: Herr Teréz főépítész 
 

12.Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármestere gépjárműhasználata 
vonatkozásában keletkezett tartozása jogi úton történő érvényesítésére 
(163. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: Máté Péter képviselő  
Véleményezte: PB 
 
Máté Péter képviselő: A Pénzügyi Bizottság egyértelműen javasolja a pénznek a behajtását. 
Van itt egy olyan követelés, amit nem fizettek ki. A számlát kiállította a Hivatal a polgármester 
részére, a számlát nem fizette be, ezért kérjük bírósági úton behajtani, továbbá amennyiben 
a jövedelméből el lehet tiltani a szabályok szerint, a jövedelmével tiltsuk le ezt az összeget. 
Amit nem tudunk letiltani, akkor pedig bízzuk meg az ügyvédet, hogy tegyen meg mindent 
ennek a behajtására a törvények betartásával. 
 
Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 
Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vitaszakaszt. 
 
Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vitaszakaszt. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - 
melynek létszáma 13 fő - 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 260/2023. (VI.29.) határozata 

a polgármesteri gépkocsi használatból eredő követelés érvényesítésére 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 
 

1. dönt - a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 234/2023. (VI.9.) 
határozatába foglalt döntésnek megfelelően – arról, hogy a SZMJV polgármestere 
MZX-500 forgalmi rendszámú gépjárműhasználat vonatkozásában SZMJV 
Önkormányzata felé fennálló, 2.843.744 forint összegű tartozásról kiállított KS-
733568S-2023/1175 sorszámú számla alapján keletkezett követelést a soron 
következő illetményből a bírósági végrehajtás és a Kttv.  vonatkozó szabályai szerint 
legyen levonva, ennek végrehajtására utasítja az alpolgármestert. 
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Határidő: 20223. 07. 15. 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 
2. dönt arról, hogy az Önkormányzat a – az Önkormányzattal megbízási szerződéses 

jogviszonyban álló – Bogádi és Harci-Kovács Ügyvédi Irodát kérje fel, bízza meg az 1. 
pontban meghatározott követelés (tőketartozás és járulékai) le nem vont részének jogi 
úton történő érvényesítésével. 

 
Határidő: döntés napja 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 
 

3. felhívja a Polgármesteri Hivatal Jogi Osztályát, hogy a Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata polgármesterének és jegyzőjének a lejárt követelések behajtása 
érdekében követendő eljárásról szóló 3/2019. (III. 19.) polgármesteri és jegyzői 
együttes utasítás (a továbbiakban: utasítás) rendelkezései 1. és 2. pontban 
meghatározott követelés érvényesítésével kapcsolatosan megbízási okiratot vagy 
szerződést készítse elő, és tegye meg a szükséges intézkedéseket.  
 
Határidő: döntés napja 
Felelős: dr. Biró Gyula aljegyző 
                          dr. Bagó Anita Szilvia osztályvezető 
 

13.Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 2023. június 9. napi 
ülésén hozott döntések ismételt tárgyalására 
(165. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 
Előadó: Gyurkovics János alpolgármester 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: A közgyűlés a június 9. napi ülésén hozott kilenc 
döntést, a kilenc döntésből polgármester úr pár esetében élt a polgármesteri 
vétó intézményének lehetőségével. Ott voltak olyan határozati javaslatok, ahol ismételt 
felfüggesztésre került sor, így azokban az aljegyző úr törvényességi aggályokra hivatkozva 
megkereséssel élt a Kormányhivatal felé. A Kormányhivataltól megkaptuk a választ, hogy 
melyek azok a döntések, amelyeknél felfüggeszthető a határozat. Két ilyen határozat 
függeszthető fel, az egyik a közgyűlésnek a 230-as számú határozata, ezt javasoljuk, hogy a 
közgyűlés erősítse meg, bár a felfüggesztés, akkor már végrehajtásra került, így okafogyott, de 
a jogbiztonság érdekében inkább kerüljön sor a megerősítésre. A másik pedig a 235-ös számú 
határozat, ami a gépjárművel kapcsolatos. Itt június 9. napi határidő volt először megadva, 
tekintettel arra, hogy ez már lejárt, itt még szeretnénk majd kérni egy javaslatot az új 
határidőre. 
 
Máté Péter képviselő: Nem lehet a mai nap? Ma döntünk, nem tudunk erről azonnal dönteni? 
 
Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
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Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vitaszakaszt. 
 
Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vitaszakaszt. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - 
melynek létszáma 13 fő - 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 261/2023. (VI.29.) határozata 

a Közgyűlés 230/2023. (VI.9.) számú határozatával kapcsolatos döntésről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése fenntartja a Szekszárd Megyei 
Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 230/2023. (VI.9.) döntésében foglaltakat. 
 
Határidő: A döntéshozatal napja 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - 
melynek létszáma 13 fő - 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 262/2023. (VI.29.) határozata 

a Közgyűlés 235/2023. (VI.9.) számú határozatával kapcsolatos döntésről 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyűlésének 235/2023. (VI.9.) döntésében foglaltakat megerősíti azzal a 
kiegészítéssel, hogy a határozatban szereplő határidők június 19. napjáról 2023. június 29 
napjára módosulnak. 
 
Határidő: A döntéshozatal napja 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 
 
14.Javaslat az önkormányzati képviselők tiszteletdíjáról szóló 22/2024. (XI.20.) 
önkormányzati rendelet módosítására 
(írásbeli előterjesztés előterjesztés) 
Előterjesztő: Illés Tamás képviselő 
Előadó: Illés Tamás képviselő 
 
Illés Tamás képviselő: A többszörösen módosított 22/2014-es önkormányzati rendelet 
szabályozza a képviselők tiszteletdíját. Az utóbbi időben a testületek működésében jelentős 
változás állt be, én azt gondolom, hogy pozitív irányba. Megszűnt az egyeduralom, tehát a 
testületek visszakapták a jogköreiket, a képviselői munka sokkal inkább a bizottságokba 
tevődött át, amelyeknek egyébként csökkent a létszáma, tehát ott egy sokkal nagyobb 
munkaterhelés van. Ehhez úgy gondolom, hogy szükséges a képviselői díjazás hozzáigazítása 



 

   

 

19 

is, tehát a javaslatom azt tartalmazza, hogy a képviselő alapdíjat csökkentsük, és a bizottsági 
pótlékokat pedig egy új vetítési alapra, a minimálbérhez kössük, ami egyrészt megegyezik a 
hivatalvezetés, a polgármester bérezésével, másrészt akkor ezt nem kell minden évbe 
elővenni, ez egy automatikus piaci mozgást is követ. Kértem a hivatalt, hogy ennek az 
egésznek a költségvetési fedezetét bár többletkiadással nem jár én szerintem, a legközelebbi 
költségvetés módosításkor kerüljön átvezetésre. 
 
Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 
Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vitaszakaszt. 
 
Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vitaszakaszt. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - 
melynek létszáma 13 fő - 11 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadott, és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 263/2023. (VI.29.) határozata 

képviselői tiszteletdíjak költségvetési fedezetének biztosításáról 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 10. § (2) bekezdése alapján 

1. biztosítja az önkormányzati képviselők tiszteletdíjáról szóló 22/2014. (XI.20.) 

önkormányzati rendelet módosításának pénzügyi fedezetét a 2023. évi 

költségvetésben; 

Határidő:  2023. július 1. 
Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 
2. felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy az 1. pontban megjelölt fedezetet a költségvetési 

rendelet következő módosításakor építse be. 

 
Határidő:  következő közgyűlés 
Felelős:  dr. Biró Gyula aljegyző 

 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a rendelettervezet elfogadására irányuló javaslatot, 
amelyet a Közgyűlés - melynek létszáma 13 fő - 11 igen szavazattal, 0 nem szavazattal és 2 
tartózkodással elfogadott, és az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének 
17/2023. (VI.30) önkormányzati rendelete 

az önkormányzati képviselők tiszteletdíjáról szóló 22/2024. (XI.20.) önkormányzati 
rendelet módosításáról 

 

(A rendelet jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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15.Javaslat az Arany János utcai parkolókkal kapcsolatos döntés meghozatalára 
(írásbeli előterjesztés előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád képviselő 
Előadó: Murvai Árpád képviselő 
 
Zaják Rita képviselő megérkezik az ülésterembe, jelen van 14 fő képviselő, a közgyűlés 
határozatképes. 
 
Murvai Árpád képviselő: Szekszárd Megyei Jogú Város nevében Ács Rezső polgármester úr 
I/E/86-1/2023. számon, mely jelen előterjesztés melléklete, szerződést kötött 78 darab 
parkoló megváltása tárgyában egy építtetővel. A szerződés 2023. március 3-án kelt, mivel én 
ennek az érintett körzetnek vagyok a képviselője, kötelességemnek tartom, hogy elmondjam 
és kérjem az alábbiakat. Véleményem szerint ezen megállapodás jelentős 
közérdeksérelemmel jár, hiszen a szerződés is megállapítja, hogy építtetőnek az Arany János 
utca 4. szám alatti ingatlanon 78 darab gépjármű, 10 darab kerékpár tároló és 13 darab fásítási 
kötelezettsége állt volna fenn a területen. A parkolók jelenleg is túltelítettek, több forgalmat 
nem viselnek el probléma nélkül, így az önkormányzatnak, az ott lévő cégeknek és a 
lakosságnak is kiemelt érdeke fűződik a parkolók számának növeléséhez, azaz új parkolók 
létesítéséhez. Az új parkolók létesítési költsége jóval magasabb, mint a parkoló megváltásából 
befolyó összeg, így ebből nem lehetséges a megfelelő számú parkolók kivitelezése, azaz az 
építtető az kötelezettsége ezzel csökkenne, illetve a kötelessége lett volna. Sérelmezem, hogy 
a szerződéskötés nem előzte meg semmilyen egyeztetés, sem egyéb döntés, ezt én súlyosnak 
érzem. A közgyűlés nem tárgyalta, gondolom senkinek nincs emléke erről, a bizottságok nem 
tárgyalták, a körzet képviselője, személyem értesítése vagy véleményének kikérése elmaradt. 
A lakosság, cégek és közforgalmú intézmények véleményének kikérése elmaradt. Nem készült 
hatástanulmány a közlekedési változások nyomán a káosz elkerülése érdekében, nem lett 
kikérve a város parkolásával foglalkozó cégnek sem a véleménye, nem készült terv az új 
parkolók létesítésére, illetve annak költségeire tekintettel arra, hogy a közérdek sérelme 
mellett a befolyt összegből a szükséges parkolók nem megépíthetőek, így az önkormányzatnak 
vagyoni hátrányt is okozott. Ezért javaslom ennek a szerződésnek a felülvizsgálatát, az eljárás 
törvényességi felülvizsgálatát és szükség esetén a felelősek, felelősség megállapítását is. 
Tisztelettel kérem a közgyűlést határozati javaslatom megtárgyalására és elfogadására! 
 
Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 
Rácz Zoltán képviselő: Főépítész asszonytól kérdezem, hogy a Tambov lakótelepen hány lakás 
van, mennyi parkolóhelynek kellene ott lenni és jelenleg mennyi van? A következő kérdésem 
az, hogy megkérdezték-e tőled, hogy ez a szerződés aláírható-e? Részt vettél-e ebben a 
munkában? 
 
Herr Teréz főépítész: Tisztelt képviselő-testület! A szerződés ügyiratszámából is kiderül, hogy 
ez nem az én ügyiratom, hanem a jogi irodáé, a jogi iroda készítette el a szerződéstervezetet. 
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Az, hogy parkolási szerződést köt az önkormányzat, az egy gyakori történet, tehát az ezt mi 
úgy hívjuk házon belül, hogy parkolómegváltási szerződés, ez általában egy 
formanyomtatvány, ahova megfelelő adatokat a Városüzemeltetési Igazgatóság beírja, tárgyal 
az ügyfelekkel és ezt követően megtörténik a befizetés általában nem ilyen nagyságrendben, 
mint ebben az esetben. Hogy mennyi lakás van a Tambov lakótelepen és hogy mennyi parkoló 
van? Ezt természetesen nem tudom megmondani, biztos kevesebb van, nincsenek a fejemben 
ilyen adatok képviselő úr. Tehát biztos, hogy kevesebb a parkoló, mint amennyire igény lenne, 
én ezt nem vitatom. Most az egy másik kérdés, hogy ha egy meglévő kereskedelmi épületnek 
a profil váltása az általában nem jár parkolási többletkötelezettséggel, tehát ha most ruházati 
boltból cipőbolt lenne, vagy műszaki bolttá alakulna át, akkor semmilyen fajta parkolási 
kötelezettség nem jelentkezik. Itt a parkolási kötelezettség az abból adódik, hogy egy 
kereskedelmi üzletből egy napi fogyasztási cikket árusító üzlet szeretne idejönni és itt a kettő 
között van a differencia, tehát a napi fogyasztási cikket árusító üzlet esetében másfajta a 
parkolási előírások vannak, mint minden egyéb más terméket árusító üzlet esetében. Ez a 
parkolás befizetési kötelezettsége ebből jött ki, itt most nem tudom gondolom, hogy 
jogszabályt nem kell idéznem, tehát ez a napi fogyasztási cikket árusító ez kivétel az összes 
többi parkolási előírás alól. Szigorúbb előírásokat határoz meg az OTÉK, tehát az, hogy a 
valóságban ez a parkolás hogyan lesz biztosított, ezt én most pillanatnyilag nem tudom 
megmondani, tehát nyilvánvalóan nagyon nehéz találni ott a környéken olyan területet, ahol 
további parkolókat lehetne építeni. Itt azt gondolom, hogy az egyidejűséget figyelembe lehet 
venni, tehát ugye az üzlet napközben van nyitva nap, a parkolók pedig általában délután 
töltenek be, de én ezt most elmondtam, de azt gondolom, hogy ez nem az én asztalom. Sem 
a szerződést nem én fogalmaztam meg, sem a parkolóknak a fejlesztésével nem én 
foglalkozom, én ebben az ügyben egy településképi tudomásulvételt adtam ki, ami az épület 
portájának, tehát a külső homlokzatainak egy minimális átalakítására vonatkozik. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Aljegyző úrral egyeztettem és aljegyző úrnak lenne 
egy módosító javaslata a határozati javaslat 1. pontjához. Képviselő úr arra tesz javaslatot, 
hogy a Kormányhivatalhoz forduljunk a szerződéskötés szabályosságával kapcsolatos 
vizsgálattal, aljegyző úr azt javasolja, hogy ne a Kormányhivatal legyen, hanem a hivatalnak a 
belső ellenőre folytassa le ezt a vizsgálatot. Ez lenne az egyik, hogy a közgyűlés döntse el, hogy 
erre szavaz-e vagy sem. A másik, amit javasoltam is, hogy a 4. pont legyen átírva Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságra, ha hozzájárul ahhoz, hogy az eredetiként kezeljék, akkor nem 
kéne külön szavazni.  
 
Gyurkovics János alpolgármester: Elnézést kérek, ehhez kapcsolódóan a belső ellenőr az egy 
éves ütemterv, program szerint dolgozik. Javasolnám, hogy maradjon a Kormányhivatal az első 
napirendi pontnál és még egy módosítást láttunk, hogy a 4-es pontban a Pénzügyi Bizottság 
helyett a Gazdasági Bizottság kerülne bele. 
 
Faragó Zsolt képviselő: Hallgatom főépítész asszonynak a magyarázatát, két dolog, két 
mondathoz lenne csak hozzáfűznivalóm, kérdésem. Az egyik az, az tetszett mondani, hogy 
jelen pillanatban csak egy profilváltás van, de lehet, hogy papírformában stimmel lesz, hogy 
nem kötelező, de azt azért gyakorlatban, hogyha kihúzzuk a fejünket a homokból akkor tudjuk, 
hogy a Lidl Áruházban a nyitástól egész a zárásig borzasztó autóforgalom van, tehát nemcsak 
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parkolás, forgalom van, hatalmas forgalom, csak induljunk ki abból, ami kint vannak a városnak 
a déli részén. Ez az egyik dolog, ami azt gondolom, hogy kaotikus forgalmi és parkolási 
problémát fog okozni. A másik pedig a lakókra való érvelése, hogy hát napközben működik ez 
az élelmiszerbolt és este lakóknál nem, hát azért tudjuk nagyon jól, legalábbis én is a 
körzetemből, hogy az iskola is ugyebár csak X óráig van nyitva, mégis ő problémát okoz abban 
az időpontban, hogyha előbb érkezik haza valaki, akkor nem tud leparkolni. Tehát 5 órakor 
még egy Lidl Áruház nem nagyon van zárva, meg 4-kor, viszont valaki már haza vinné az 
autóját. A másik dolog pedig, ami jelen pillanatban most olyan kínai ruházati bolt, meg ilyen 
mindenféle háztartási dolgokat áruló boltnak nem olyan se a parkoló igénye, sem az 
autóforgalma, mint amikor bevásárolni mennek az emberek. Tehát egy cipőért meg ilyen 
rongyokért odamennek, ezeket gyalog mennek többnyire, tehát én látom, ezen a környéken 
lakom és ott közlekedik napi szinten többször, viszont ott a Lidl áruház van, akkor vélhetően 
nagyon sok autó kerül oda és nagyon nagy forgalom, amit amúgy sem nagyon bír el ezzel a 
forgalmi renddel, hogy az OTP-től ez a sarok egy ideig egyirányú. Én azt gondolom, hogy 
kaotikus helyzetet fog eredményezni, nyilvánvalóan tényleg nagyon kíváncsi lennék, hogy ki 
az, aki ilyen gyorsan ezeket elintézte és kellett, mert nem igazán egy átgondolt döntés ez 
szerintem és biztos, hogy meg kellene keresni, hogy ki a felelős és megpróbálnia ezt a dolgot 
úgy átformálni, hogy az a lakosságnak működőképes legyen. Valóban itt senkit nem kérdeztek 
meg, egyszer csak itt van ez a sztori. 
 
Rácz Zoltán képviselő: Az a helyzet, hogy itt olyan nagy problémák vannak nagyságrendileg, 
amit szándékosan nem mondtál el. Lakásszámra jelenleg másfél parkolóhelyet kellene építeni, 
hogyha építenénk lakásokat, ugye kint a Csatári lakótelepen ezt a számot elő is tudtuk írni. A 
Tambov lakótelepen az én számításom szerint körülbelül olyan 36-38 százalékos szám ez a 
másfél, tehát 0, 36-0,38 parkoló jut egy lakásra, ami rettenetesen kevés amúgy is. A másik 
dolog pedig az, hogy valahol azért te neked gazdájának kellene lennie ennek a városnak. Szóval 
amikor az Auchan áruház parkoló nélkül kapott engedélyt arra, hogy megnyíljon, sőt ugye 
amikor felvetettük, hogy hát kellene esetleg a Fűtőmű helyén egy parkolóházat építeni, ami 
némiképp oldotta volna ezt a problémát, akkor hirtelen ennek nem volt támogatottsága 
semmilyen vonatkozásban. A következő dolog, ami megint csak szeretnék elmondani, ami 
ugyanilyen probléma lesz, a Skála áruháznak az átalakítása, ott is nem tudjuk, hogy mi készül, 
nem tudjuk hogy hány parkolóhely igénye lesz, hogy ez a parkolóhelyszám nem lesz elég az 
100%-ig biztos és ahelyett, hogy elő lett volna írva esetleg a beruházó részére hogy 
szíveskedjen legalább lebontani azt a dongaboltozatos volt szőnyeg áruházat, mert annak a 
helyén is parkolóhely volt eredetileg a Skála Áruháznál és legalább azzal bővítené a 
parkolóhelyek számát, nem tettétek meg, nem teheted meg, hogy felhívd a polgármester vagy 
az illetékesek figyelmét. Tehát én azt gondolom, hogy ezek a városnak feladatai és nemcsak a 
polgármesteré, hanem mindenki, hogy ezeket helyre tegye és én nagyon-nagyon elégedetlen 
vagyok ezzel a dologgal. 
 
Murvai Árpád képviselő: Én azt kérdezném a főépítész asszonytól, hogy hogyan lehetséges itt 
a Hivatalban, hogy március 2-án van ledátumozva egy szerződés, nem tud róla senki és június 
20-án kerül az anyag nem hivatalosan a birtokunkba. Én ezt nem tudom elfogadni. Tényleg 
megváltásnak tetszik érteni a megváltást, a pénzbeli megváltást? Ez nem megváltás lesz az ott 
élőknek, hanem gond. 
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Herr Teréz főépítész: Kényelmetlenül érzem magam meg, úgy tűnik, hogy itt az összes 
beruházás mögött én állok. Rácz képviselő úr túlértékeli az én pozíciómat, azt gondolja, hogy 
én gazdája vagyok ennek a városnak, én egy ikszedik beosztottja vagyok ennek a polgármesteri 
hivatalnak. Azzal a résszel tudok foglalkozni, ami az én munkaköri leírásokba tartozik bele, 
tehát én nem irányítom a beruházásokat és nem irányítom a hivatalnak semmilyen más többi 
részlegét, tehát így elöljáróban ennyit. Murvai képviselő, hogy hogy kerül a szerződés március 
2-a után június 20-án Önhöz, a jogi irodát tessék megkérdezni, ne engem, tehát a szerződést 
nem én kötöttem, a jogi irodától úgy kaptam meg. A birtokomba jutott mielőtt kiadtam a 
településképi véleményt, megkérdeztem, hogy van-e ilyen szerződés, és ezek után én ezt 
megkaptam. Az, hogy én a képviselő-testülethez eljuttassam, hát én nekem semmi ilyen 
feladatom nincsen és azt gondolom, hogy ezért én nem vagyok felelősségre vonható, de még 
válaszolni se tudok rá azt, hogy megváltásnak érzem-e. Én ezt az egész parkoló megváltást, 
mint jogi intézményt elég kritikusan értelmezem, mert attól, hogy valaki befizet egy összeget 
attól még nem lesz parkoló, nyilvánvalóan ezeket valahol meg kellene építeni. Ezeknek a 
megépítésére azért nagyon sok esetben sor került, tehát amikor az önkormányzat épít 
parkolókat, abba ezeket a megváltási összegeket használja fel. Tehát a jogszabály lehetőséget 
biztosít arra, hogy 500 méteren belül közterületen vagy más magántulajdonú telken ezeket a 
parkolókat az önkormányzat megépítheti, ebből a célból történik a parkoló megváltás és úgy 
emlékszem, hogy erre 5 év határideje van az önkormányzatnak. Lehet, hogy a bolt kinyit 5 
éven belül már meg is szűnik, de a befizetett parkoló megváltás alapján, jogszabályhely alapján 
az önkormányzat 5 éven belül van kötelezettsége a megépítésre, ezt jogszabály írja elő. Ezt 
nem mi találjuk ki, tehát ennek ez az eljárásrendje. Nagyon sok esetben kötünk ilyen 
megállapodást, de nem ilyen mennyiségű parkolókban, 2 parkolóról, 12 parkolóról, nagyon 
sok ilyen van és ez benne van a lakások és egyéb építményekhez tartozó parkolók 
megváltásáról című önkormányzati rendeletben, ez egyértelműen benne van. Ezt nem kell 
közgyűlés elé hozni egy ilyen megállapodást általában, abban egyetértek, hogy ennek jóval 
nagyobb jelentősége van. Rácz képviselő úrnak a kérdéseire válaszolva, nem hallgatom el a 
problémákat, nyilvánvalóan érzékelem, hogy parkolási gond lesz belőle, amíg rá nem szoknak 
az odajárók, mert most eddig az üzlet nem lépett tovább ennél a résznél, mint amennyit Önök 
ismernek, tehát változatlanul a kínai bolt működik benne. Ha megnyit, akkor nyilván 
érzékelem én is, hogy ebből feszültségek lesznek, de azt gondolom, hogy ez nem az én dolgom, 
hogy ezt megakadályozzak egy ilyen beruházást. Megtörtént a figyelemfelhívás, itt én a 
tervezővel állok nyilván jogviszonyban, talán egyszer találkoztam a beruházó, ennek a 
figyelemfelhívása megtörtént. Mi hivatalból a közlekedéses kollégámmal együtt a rakodáson 
is aggódtunk, hogy honnan, milyen gyakorisággal fognak rakodni és erre egy közlekedési, 
megközelítési terv is készült, amit a Városüzemeltetési Irodán elfogadtak és megkapták hozzá 
a közútkezelői nyilatkozatot. Amit még elmondanék, hogy itt szóba került a fűtőműnek a 
parkolója, tehát én most erre nem reflektálnék, nyilván ilyen lakossági, meg egyéb fórumokon 
is ez elhangzott, illetve volt róla véleménykérés. A skála átalakításával kapcsolatban viszont 
szeretném elmondani, hogy a skála az annyiban más eset, hogy a skálának a saját telke a 
parkoló terület, nem közterület. Ez nyilvánvalóan egy kicsit más szituáció. Az az épület, ami 
ott van a belső udvaron, tehát az az épület az nyilván 10 évnél sokkal régebbi, tehát nincsen 
rá jogi lehetőség, hogy annak az elbontására mi kötelezzük az építtetőt. Amire én ott 
engedélyt adtam, illetve nem engedélyt adtam, tudomásul vettem a homlokzat átalakítását, 
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semmi mást, mert a jogszabályok így szólnak. Az, hogy mi lesz az épületen belül, tehát milyen 
funkciók lesznek nem tudom önöknek megmondani, mert, hogy amikor a homlokzat 
átalakításáról a tervezővel tárgyaltam, akkor ő azt jelezte, hogy a befektető tárgyalásban van 
még egy jó néhány céggel, akik ott valamilyen üzletet akarnak nyitni, de erre nem is kell 
semmifajta építéshatósági engedély, hogy belső üzlet kialakításuk történjen, és én azt tényleg 
nem is tudom megmondani a skálának és van egy olyan jogszabály, ami úgy szól, hogy meglévő 
épület átalakítása esetén, hogyha nem keletkezik másfajta rendeltetés, tehát nem lesz a 
kereskedelmi üzletből étterem vagy napi fogyasztási cikket árusító üzlet vagy bármi ilyen, ami 
magasabb parkoló igénnyel jár, akkor a meglévő parkolószámot nekünk el kell fogadni és nem 
írhattunk elő többlet parkolást. Most ezzel együtt ez a cég megbízott, tehát át fogják építeni 
a parkolót, ők megbíztak ezzel egy közlekedést tervező céggel, akikkel mi most már a 3. körben 
terv egyeztetésben vagyunk, tehát a terveit, 2 kört tervet nem fogadtunk el, 3. körben vagyunk 
egyeztetésben, én úgy tudom, hogy ők szerették volna megvenni az önkormányzati utat, ami 
ott a területet határolja, de a Gazdasági Bizottság elutasította ezt a kérelmüket, ott akartak 
többletparkolót kialakítani. Mi az a városnak a követeléseit továbbra is a kollégáimmal 
messzemenően érvényesíteni próbáljuk, akarjuk és meg is fogjuk tenni, de csak a jogszabályi 
kereteken belül tudjuk ezt megtenni. Tisztában vagyok azzal, hogy a belvárosban parkolási 
problémák vannak, ezt én megoldani egyedül nem tudom. 
 
Máté Péter képviselő (ügyrendi javaslata): Úgy látom előre nem megyünk, magyarázkodásból 
sok volt, úgyhogy kérem zárjuk le a napirendet és a határozati javaslatról döntsünk. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel Máté Péter képviselő vita lezárására irányuló 
javaslatát, amelyet a Közgyűlés - melynek létszáma 14 fő - 8 igen szavazattal, 6 nem 
szavazat mellett elfogadott. 
 
Murvai Árpád képviselő (ügyrendi javaslata): Én azt szerettem volna javasolni elnézést kérve 
a frakcióvezető úrtól, hogy ne zárjuk le ezt a vitát. Vitaszakaszba még be se jutottunk. Most 
próbáljátok megérteni, én ennek a körzetnek a képviselője vagyok, felelős vagyok a körzetért 
és az ott élőkért. 
 
Faragó Zsolt képviselő: Kérdés szakaszba lettem volna, de a vita szakaszban is elmondhatom 
máshogy fogalmazok. Elhangzott a főépítész asszonytól, hogy a jogi osztályhoz tartozik, én 
csak azt szeretném kérdezni, hogy a jogi osztályon konkrétan kinek tehetném fel ezt kérdést, 
amit feltettünk Önnek is. Mondta, hogy nem az asztala, hogy konkrétan ki írta alá ezt és ki 
kezdeményezte, hogy ki fogadta ezt el, és kitől kérdezhetnénk meg ezeket a kérdéseinket. 
Illetve hát maga a megváltás az nem hoz létre parkolót, ezt tapasztalhattuk, ugye az én 
körzetemben is többnek javasolta a dr. Varga András, hogy meg lehet váltani a parkolóhelyet, 
aki nem talál parkolót, de aztán abba feneklett ott is, hogy megváltani megválthatja, de akkor 
már oda senki nem állhat, tehát attól nem lesz könnyebb a parkolást, csak egy-egy kiváltságos 
ember fizetve a parkolóhelyért éves kétszázegynéhányezer forintért, nem tudom 
megválthatja. Ez nem történt meg, én azt gondolom, csak egyet fűznék hozzá, hogy a 
jóhiszeműség megkívánná, hogy a képviselőket tájékoztassák erről a dologról, de amit nagyon-
nagyon hiányolok, hogy maga a lakosság nem nagyon tudja, hogy ezekben nagy épületek, amik 
régebb óta ott tengődnek, hogy mi fog történni. Tehát nagyon hiányos, kérdezik a képviselőket 
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is, de konkrétumot mi se tudunk, nem tudunk válaszolni ezekre, mert abszolút semmi 
tájékoztatást nem kapunk. Én azt gondolom, hogy a jóhiszeműség és a lakosság 
megnyugtatása, tájékoztatásával vagy esetleg hogyha előbb tudnak a problémáról, akkor 
előbb tudják jelezni, hogy mi az, ami nekik gond lehet, mint ahogy a képviselőtársam Murvai 
úr is említette, hogy ő felelős a körzetéért, de amikor őhozzá érkeznek a kérdések és már ezek 
le vannak fixálva és nem tudunk mit csinálni, hát ez egy eléggé abszurd helyzet. Valóban 
tényleg tudom halad az idő, én is sietek és időre mennék, de ez egy olyan prioritású kérdés, 
amit tényleg meg kell tárgyalni, át kell beszélni, a problémákat fel kell tárni és az eddigi jelzett 
problémákra orvosságot kell találni, hogy ebből ne legyen még egy kaotikus helyzet. Van egy 
ilyen McDonalds-unk meg McDrive-unk, ahol a Parkcenter parkolását megtudja bénítani, nem 
kellene több ilyen helyet létre hoznunk, ezért én azt gondolom, hogy maximális felelősséggel 
kellene az áruháznak a parkolási részét a lakosság védelmében eldönteni.  
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Máté Péter képviselő részéről érkezett egy ügyrendi 
javaslat, a képviselő urak azért kaptak még szót alpolgármester úrtól, mert mire a javaslat 
megérkezett, ők már be voltak jelentkezve kérdésre. Murvai Árpád képviselő részéről érkezett 
egy javaslat, nem tudjuk, hogy ügyrendiként-e vagy sem, ezért szeretnénk, hogyha ezt még 
megmondaná a lezárt vita ismételt folytatására. Ha ez egy ügyrendi javaslat, akkor feltesszük 
szavazásra, ha nem ügyrendi javaslat, akkor viszont dönteni kéne az előterjesztésben szereplő 
határozatról. 
 
Murvai Árpád képviselő: Arra tettem volna ügyrendi javaslatot, hogy folytassuk ennek a 
kérdésnek a megbeszélését, megvitatását hozzászólásokkal stb. Tehát ez meg így nincs kész 
szerintem. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Akkor ezt egy ügyrendi javaslatként értelmezzük, így 
akkor most arra kéne szavazni a Közgyűlésnek, hogy visszanyitja a lezárt vitát. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel Murvai Árpád képviselő vita folytatására irányuló 
javaslatát, amelyet a Közgyűlés - melynek létszáma 14 fő - 9 igen szavazattal, 4 nem 
szavazat és 1 tartózkodás mellett elfogadott. 
 
Csötönyi László képviselő: Gyors hozzászólásban szeretném megcáfolni azt a kijelentését 
főépítész asszonynak, hogy a parkolók este telnek meg és napközben nem foglaltak. Ez egész 
egyszerűen azt gondolom, hogy nem igaz, sőt ebből a kijelentésből jelentős tájékozatlanságra 
lehet következtetni, azt gondolom, hogy az érintett belvárosi parkoló, tehát a Tambov 
környéke napközben is teljesen foglalt, hiszen a közelben nemcsak társasházak vannak, hanem 
középiskola, munkahelyek, irodák és irodaházak, valamint üzletek és áruházak tucatjai. 
 
Rácz Zoltán képviselő: Én kérném szépen a levezető elnök urat, hogy a 2 perceket tartassa be 
mindenkivel és akkor nem lesz parttalan ez a beszélgetés, tehát amikor csengett, akkor elvenni 
a szót és kész. A következő dolgot szeretném pontosítani. Főépítész asszony igenis a városnak 
az építészeti kultúrájáért, az építészeti megjelenéséért és mindenért, ami az építészettel 
kapcsolatos felelősnek kell, hogy legyen. Ezt magára nézve igenis a saját jól felfogott 
érdekében be is kellene tartatni, még a polgármesterrel szemben is. A következő dolog az, 
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hogy egyeztetéseken részt veszel, lehet az egyeztetéseken úgy részt venni, hogy hát jól van, 
akkor majd lesz valami, meg úgy is lehet, hogy az a véleményem, és nem fogok belőle engedni 
és nem fog használatbavételi engedélyt kapni a üzlet, ha nem tartja be azokat az előírásokat, 
azokat a normálisan elfogadható kéréseket, amiket megfogalmazunk. Én tisztelettel azt kérem 
és a jövendőbeli főépítésztől is, hogy ezeket igenis be kell neki tartani. 
 
Murvai Árpád képviselő: Értem, hogy Ön a szakmájában megpróbálta ezt a projektet úgy 
kezelni, ahogy egy íróasztal mögül lehet, azt is megértem, hogy polgármester úr, jogi osztály 
stb. ebbe benne van, de ezzel együtt nekem egy bibliai alak jutott eszembe, Pilátusnak hívják. 
Meg tetszett említeni, hogy volt egyeztetés, hogy hogyan lehet majd megközelíteni, milyen 
úton áruforgalom szempontjából ezt az üzletet, ugyanakkor már nem történt, hogy a cégekkel 
megbeszélni a forgalmat, amit én itt hiányoltam, hogy hatástanulmány készüljön, hogy 
értesüljön róla a lakosság. Van ennek az ügynek előremutató vetülete szerintem, az egyik, 
hogy igenis az ilyen volumenű változásról az érdekelt képviselőt minimum értesíteni kell. Ön 
beosztásánál fogva a város építészeti fejlődéséért, képéért felel és gondolkodik. Nem tudom, 
miért nem lehetett ezzel a céggel leülni és azt mondani neki, hogy örülünk, hogy új üzletet 
akar nyitni, de a város északi részén például ezért kezet csókolnának. Ott nincs ilyesmi, 
bejöttünk a belvárosba újra zsúfoltság lesz, újra közlekedési káosz, parkolási gondok stb. Úgy 
gondolom, hogy egy kicsit feljebb kéne emelkedni az íróasztaltól és úgy gondolkodni egy 
városról, köszönöm. 
 
Zaják Rita képviselő: Azt szeretném kérni Öntől, hogy legyen szíves és a diskurzusnak a 
hangnemét próbálja meg egy kicsit szabályozni, mert egészen egyszerűen én, tehát nem 
tudom. Tehát uraim, nem beszélünk, így akkor sem, ha igazuk van, nem ez a hangnem 
főépítész asszonnyal szemben és senkivel sem megengedett köszönöm szépen!  
 
Gyurkovics János alpolgármester: Elnézést kérek, a másik része a dolognak, személyeskedést 
nem tapasztaltunk, hanem egy érvet határozottan képviselnek a képviselők, gyakorlatilag én 
ebbe kivetnivalót nem láttam, a témáról és a problémáról beszélünk. 
 
Herr Teréz főépítész: Én tapasztaltam személyeskedés, tehát én egyre inkább úgy érzem, hogy 
már nem az ügy érdemi érveiről beszélünk, hanem az én kritizálásomba ment át ez az egész 
napirendi pont. De állok elébe ennek a dolognak, én változatlanul azt mondom, hogy 
túlértékelik Önök az én hivatali pozíciómat, ezt kérem, hogy legyenek szívesek figyelembe 
venni, hogy nekem van egy munkaköri leírásom, én azt nem léphetett túl, a vezetőim feje 
fölött nem léphettek át, tehát én a hogy jövök ahhoz, hogy a képviselőket bármifajta ügyről 
értesítsen, ezt nem tudom megmondani. Viszont javasolnám, ugye hivatkoztam arra, hogy a 
van egy önkormányzati rendeletünk, ami alapján az ilyen szerződések köttetnek, amiben a 
megváltás szerepel és ennek az eljárás rendje. Javasolnám a tisztelt képviselő uraknak, 
nyúljanak bele ebbe a rendeletbe, nézzék meg, és ha úgy érzik, hogy itt ebben a rendeletben 
a hivatal dolgozóinak túl nagy hatalma van és hogy ebből kimaradnak a képviselők, akkor 
tegyél tegyenek javaslatot ennek a módosítására és akkor mi úgy fogunk eljárni. Így meg lehet 
oldani azt, hogy kimaradnak vagy nem kapnak időben megfelelő tájékoztatást. De bárkitől 
tőlem kérdez, akkor én nyilvánvalóan mindenkinek elmondom bármelyik üggyel kapcsolatban, 
hogy milyen hivatali eljárások vannak folyamatban. Az, hogy egy befektetőnek én azt 
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mondjam, hogy a város északi részén vannak ilyen szabad területek, ez számtalan alkalommal 
megtörtént, tehát most sajnos azt kell mondanom, hogy másfajta az üzleti érdek az másképp 
működik, mint ami műszaki vagy városrendezési gondolkodásunk. Teljesen másképp működik 
az üzlet, ezért mindenki oda akar menni, ahol már másik üzletek is ott vannak és ezt mi 
városlakóként vagy akár építészként nem értékeljük túl jó szemmel, ez tény és való. De nincs 
meg az az eszköz, amivel mi a beruházásokat a városon belül tudjuk irányítani, ha nem a saját 
telkünkön van szó. A beruházók tulajdonában lévő telkekről nem tudjuk átirányítani őket 
máshová, ez sajnálatos tény, de ez így van ez szerintem. Önök is tudják, jó lenne, ha így lenne, 
hogy megmondja a főépítész vagy a polgármester vagy amoda lehet elmenni, ott kell üzletet 
építeni, nagyon jó lenne, ha ennek lenne valamilyen eszköz vagy ilyen jellegű lehetőségünk. A 
kérdések felét meg közben elfelejtettem, Csötönyi képviselőúrnak biztos igaza van, tehát én 
most nem úgy gondoltam, hogy nappal teljesen üresek a parkolók, este pedig megtelnek a 
lakókkal, tehát de azt gondolom, hogy ez a egyidejűség, amit én említettem, tehát nyilván, 
hogy van mozgása napszakon belül, valamilyen mértékben biztos, hogy van, de azt is tudom, 
hogy kevés a parkoló, én azzal tisztában vagyok. Azt is tudom, hogy egy élelmiszerüzletnek 
nagyobb a parkolás igénye, mint egy kínai ruházati boltnak. Nem is tudom, hogy mire kellene 
még válaszolnom, de tehát azt kérem, hogy azt lássák, hogy egy főépítészi egyeztetésen én 
nem tudok elérni a beruházóknál olyan eredményeket, amiket Önök várnak tőlem. Rácz 
képviselő úr említette, hogy ilyen egy egyeztetésen hümmögök vagy, hogy nem mondok 
határozottan véleményt, de igen, nagyon határozottan véleményt mondok. Azt gondolom, 
hogy ezt mások is tudják, a zöldváros ügyben képviselő úrral volt és emiatt időnként 
összetűzésünk, mert túl határozottan mondtam véleményt. Én ezt megteszem a beruházókkal 
szemben még inkább, de ettől még nem fog megváltozni a beruházási szándék.  
 
Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen, amit itt a Terike elmondott a végén azzal 
teljes mértékben egyetértek, mi is látjuk az északi városrésznek az ellátatlanságát, oda komoly 
beruházásokra lenne szükség, és volt több megkeresés, de inkább nem jön ide, mindenki a 
városközpontot és a déli városrészt preferálja. Itt ebbe sorolhatnám hogy több megkeresés 
volt, és inkább nem létesítenek beruházást, mennek tovább, ha itt ezeken a részeken nem 
kapnak. 
 
Gulyás Róbert képviselő: Hogy ha ez így megvalósulna, akkor ott élhetetlenné válna az egész 
környék, most sem lehet parkolni, tehát 100%-ra ki van ütve, napközben is, ez tanúsítom. Én 
oda szoktam menni a könyvelőhöz, nem szoktam parkolót kapni. A másik az, hogy amivel még 
nem számolunk, ezeknek az üzletek napi szinten teherautók jönnek feltölteni, napi szinten 
több, nem egy darab, egyfolytában váltják egymást, ha kiballag az ember a Csatár felé, akkor 
láthatja, hogy hogy néz ki ez a történet. Az Auchannál valóban ugyan ez a történet van, tehát 
ez abszolút kivitelezhetetlen dolog így. 
 
Faragó Zsolt képviselő: dr. Varga Andráshoz intézném a kérdésemet. Van-e valami mód, 
eszközünk abba az irányba, hogy esetleg az ilyen áruházat, mert nyilván, mint képviselők, mint 
a főépítész asszony is úgy veszem ki a szavaiból úgy látja, hogy ez egy óriási probléma ez a 
parkolási probléma. Értem én, hogy a tulajdonosnak nem mondhatjuk meg, hogy mit 
csinálhasson vagy mit csináljon ott, javaslatot tehetünk rá, hogy ezt a tevékenységet esetleg 
másik városrészbe tegye meg, de a kérdésem az, hogy a működési vagy a használatba vételi 
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engedéllyel esetleg tudunk-e valamilyen szinten féket húzni erre, illetve befolyásolni 
valamilyen szinten úgy, hogy ez működőképes legyen. Valóban itt most már több képviselő is 
említi, hogy ez kaotikus állapotot fog eredményezni. A véleményére is kíváncsi vagyok, hogy 
milyen szinten foglalt állást, hogy milyen jogköre volt esetleg benne, vagy volt-e rálátása, hogy 
véleményezze, esetleg ezt vagy előre látja, gondolom a hosszú évtizedes tapasztalatával biztos 
tudja, hogy milyen problémákat okozhat egy ilyen parkolási probléma lakosságnál. 
 
dr. Varga András osztályvezető: Gyakorlatilag ugye ez a Városüzemeltetési Osztálynak a 
hatásköre a parkoló megváltással kapcsolatos ügyeknek az intézése. Abban az időszakban 
amikor megbízott igazgatóságvezetőként vezettem az igazgatóságot akkor láttam rá jobban 
ezekre az ügyekre. Ahogy a főépítész asszony is elmondta ez egy 3. lehetőség, egy bizonyos 
lakás vagy egyéb építmény építése- vagy kialakításához kapcsolódó parkolóhely biztosítása 
kapcsán. Első lehetőség az, hogy a beruházó vagy az építőnek a területén, telkén belül kell 
ezeket a parkolókat, a szükséges számú parkolókat kialakítani. Ha erre nincs lehetőség, mint 
például itt adott esetben, mivel ehhez az épülethez nem tartozik ugye telekterület. Akkor van 
lehetőség arra, hogy 500 méteren belül megépíthető ez a parkoló, még mindig az építtető 
vagy a beruházó költségviselése mellett. Harmadik lehetőség, amit az önkormányzati rendelet 
tesz gyakorlatilag lehetővé, hogy az önkormányzattal köt egy ilyen parkoló megváltási 
megállapodást ezeknek a parkolóknak a megépítésére, ezáltal gyakorlatilag az önkormányzat 
átvállalja ezt a fajta kötelezettséget, ami egyébként az építtetőt terhel. Jelen esetben is erről 
van szó, tehát az önkormányzat ezzel, hogy megkötötte ezt a megállapodást, átvállalta azt a 
kötelezettséget, hogy itt bizony 75 parkolót majd valahol meg fog építeni a jövőben, Terike is 
említette, hogy 5 éven belül. Én, amikor igazgatóságvezető voltam én is észlelem a parkolási 
problémákat a városban, tehát én még az 1-2 parkolóhely megváltást sem támogattam sose, 
én ragaszkodtam ahhoz, hogy vagy telken belül vagy 500 méteren, akár önkormányzati 
területen, akár magánterületen építse meg ezeket a parkolókat. Nagyjából ennyit tudok erről 
jelen esetben mondani. Ezzel a jelenlegi szerződéssel mit tud kezdeni majd az önkormányzat, 
ezt nem tudom, egyébként a vonatkozó önkormányzati rendelet alapján álláspontom szerint 
jogszerűen került megkötésre, tehát a hatáskör a polgármesteré a rendelet alapján, az alapján 
készült a szerződés is, ennyit tudok az ügyről. 
 
Murvai Árpád képviselő: Utoljára szeretnék ehhez a témához hozzászólni, vannak itt olyanok, 
akik itt emlékeznek rá, hogy az Arany János utcából egy bizonyos személy a többiek 
képviseletében 6 éve küzd azért, hogy 10-12 parkolóhely épüljön. Én 4 éve kapcsolódtam 
ebbe, 1 cm-t nem haladtunk előre, nem lesz több parkoló, aki a közmeghallgatásokra, az 
utóbbi kettőre emlékszik, itt is téma volt a közmeghallgatásban ennek a területnek, pontosan 
ennek a környéknek a parkolási problémája. Tessék szíves lenni megmondani, most hogyan 
fogják fogadni az ott élő emberek ezt a szerződést és a hozományát? 
 
Rácz Zoltán képviselő: Nagyon rövid leszek. Ugye 1.000.000 forintért váltotta meg az illető 
cég a parkolóhelyeket és ugye a főépítész asszony is elmondta, hogy 500 méteren belül kellett 
volna nekik parkolót építeni. Egészen nyilvánvaló, hogy ha ezt a város így magára vállalta, a 
világon semmit nem fog tudni csinálni, mert nem lesz ilyen parkoló. Egészen nyilvánvaló, hogy 
ez egy olyan érdeksérelmet okozott a városnak vagy okoz a városnak, ami egyszerűen 
tűrhetetlen. 
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Máté Péter képviselő: Tisztelt Közgyűlés! Tisztelt Képviselőtársaim! Tudunk a dologról, 
szerintem mindent. Órákig, napokig lehet róla beszélni, hogy mennyire rossz, tudjuk, hogy 
rossz. Tehát ezért van itt a határozati javaslat, hogy döntsünk róla. A határozati javaslat 
magába foglalja, adjuk át a Kormányhivatalnak, vizsgálja felül, lehet-e vele valamit kezdeni. 
Kérlek benneteket ne szóljunk hozzá már többet, ne rágjuk, mert csak igaziból húzzuk az időt 
új információ nem kerül elő, tudjuk, hogy ez van. Döntsünk róla és menjünk tovább, a mai 
közgyűlésen még sok napirend van, ami fontos a város életébe, ez is fontos, de a többi is 
nagyon fontos. Úgyhogy én azt javaslom, hogy menjünk tovább, és még egyet szeretnék az 
igazgatóságvezető asszonynak. Mónika, szeretném, hogyha a következő napirendek közül 
valamelyiknél lenne lehetőség, amit a főépítész asszony javasolt, hogy bizottsági hatáskörbe 
vonjuk át ezeket a hatásköröket, értem alatta parkolóhely megváltást, a közlekedési rend 
változást és a településképi véleményezési, ez kerüljön le a polgármester hatásköréből 
bizottsági hatáskörbe és akkor ettől kezdve nem lesz egy ilyen döntés, többet nem fordulhat 
elő, hogy valaki mindenki tudta nélkül dönt valamit a városlakók ellen. 
 
Gyurkovics János alpolgármester: A vita lezárására szavazzunk. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel Máté Péter képviselő vita lezárására irányuló 
javaslatát, amelyet a Közgyűlés - melynek létszáma 14 fő - 12 igen szavazattal, 1 nem 
szavazat és 1 tartózkodás mellett elfogadott. 
 
Gyurkovics János alpolgármester: A módosító indítvány előtt még Faragó Zsolt jelzett, ő még 
elmondhatja. 
 
Faragó Zsolt képviselő: dr. Varga Andrásnak a válaszát akartam értelmezni és megerősíteni. 
Tehát a három alternatívából azt választotta a város képviselő valaki, akinek a hatásköre, hogy 
8.000.000 Ft-ból mi felépítjük azokat a hiányzó parkolókat? 
 
dr. Varga András osztályvezető: Én úgy tudom, bár nem ismerem szóról-szóra ezt a 
szerződést, tehát 8.000.000 forint volt az előleg, amit kifizetett a beruházó és a fennmaradó 
összeget nem tudom pontosan meddig kell teljesítse vagy már teljesítette. Nem tudom, itt is 
az önkormányzati rendelet alapján 1.000.000 forint/parkoló a megváltási díj, illetve itt 
elhangzott, hogy kerékpártárolót is kellett volna építeni, illetve fásítani kellett volna, tehát 
ezek a költségek is mind a parkoló megváltási szerződésben szerepelnek, de most nem 
ismerem mondom a szerződést, nem tudom, hogy pontosan mekkora összeg, de 75 millió 
biztosan. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: A frakcióvezető úrnak jelezném, hogy a közlekedési 
ügyekkel kapcsolatos hatáskör átruházása a GVB döntése alapján a közgyűlés 8-as számú 
napirendi pontjánál szerepel, ott esetleg lehet módosítót tenni majd a többire is, ezt ott 
javaslom tárgyalni és akkor most ugye először aljegyző úr módosító javaslatára kellene 
szavazni, hogy a Kormányhivatal helyett a Hivatal belső ellenőre végezze el az ellenőrzést. 
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Az alpolgármester szavazásra teszi fel dr. Biró Gyula aljegyző által, az igazgatóságvezetőn 
keresztül megfogalmazott módosított határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 
létszáma 14 fő - 13 nem szavazattal és 1 tartózkodással elutasított. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: A 4. ponttal kapcsolatban annyi, hogy ha az 
előterjesztő személye hozzájárul, hogy eredetiként kezelve a Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottság szerepeljen, tekintettel arra, hogy náluk van ez a hatáskör, akkor arra nem kellene 
külön szavazni, akkor mehet egybe a teljes határozati javaslat. 
 
További hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vitaszakaszt. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - 
melynek létszáma 14 fő - 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott, és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 264/2023. (VI.29.) határozata 

Arany János utcai parkolókról 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése az Arany János utcai parkolók 

megváltása vonatkozásában létrejött szerződéssel összefüggésben 

1. felkéri az Alpolgármestert, hogy forduljon a kormányhivatalhoz a szerződéskötéshez 
vezető eljárás, a településképi bírálat, a közútkezelői hozzájárulás megadásának 
szabályossági és törvényességi felülvizsgálatára, a Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottság, valamint a körzet képviselőjének tájékoztatása mellett. 

 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 
Határidő: 2023.07.05. 

 
2. felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a körzet képviselőjét bevonva a lakosság, a cégek 

és közintézmények véleményét kérje ki a tekintetben, hogy szükségesnek tartják e új 
parkolók létesítését a területen, mielőtt újabb nagy gépjármű forgalmat vonzó 
kereskedelmi egység kerülne építésre. 
 
Felelős: Bíró Gyula aljegyző 
Határidő: 2023.07.15 

 
3. felkéri a parkolással foglalkozó Szekszárdi Vagyonkezelő Kft.-t, hogy készítsen egy 

beszámolót, a jelenlegi parkolók kihasználtságáról, illetve az esetlegesen fennálló, 
jelenlegi parkoló hiányt is megjelölve a jelenlegi állapot szerint. 
 
Felelős: Bartal Zoltán ügyvezető 
Határidő: 2023.07.15 

 
4. felkéri a Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságot, hogy a jogi eljárások átvilágítása 

tárgyában kötött megbízás keretében ezen folyamat és szerződés felülvizsgálata is 
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történjen meg a rendelkezésre álló jogi lehetőségek térképezze fel, valamint az 
esetleges személyi felelősséget tárja fel. 
 
Felelős: Bomba Gábor elnök 
Határidő: Átvilágítási eljárás befejezéséig 

 
16.Javaslat helyi tömegközlekedéssel kapcsolatos döntések meghozatalára  
(142. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Meghívott: Volánbusz Zrt. képviselője 
 
Bomba Gábor képviselő: Az előterjesztés már, ha jól tudom a Gazdasági Bizottság javaslatai 
alapján készült, de azért felolvasnám. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzat 
Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága az előterjesztés melléklete szerinti 
tartalommal javasolja a közgyűlésnek jóváhagyásra a Szekszárd MJV Önkormányzata és a 
VOLÁNBUSZ Zrt. közötti közszolgáltatási szerződést a helyi személyszállítási közszolgáltatási 
feladatok 2023-2024. évi ellátására vonatkozóan azzal a kiegészítéssel, hogy az önkormányzati 
ellentételezés alakulására tekintettel szükségesnek tartja, hogy a közszolgáltató 2023. 
november 30-ig beszámoljon az I-X. havi kiadásokról és bevételekről. Javasolja a közgyűlésnek, 
hogy a Volánbusz Zrt. által a város autóbuszhálózatának átszervezésére készített javaslatból 
az A) változatot és az az alapján készített menetrend módosítási javaslatot hagyja jóvá, ami 
várhatóan éves szinten 200 millió forint ellentételezést jelent az önkormányzat számára. A 
módosított menetrend bevezetésének tervezett időpontja: 2023. augusztus 12. Javasolja a 
közgyűlésnek, hogy hatalmazza fel a Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságot a menetrend 
véglegesítésére, amennyiben a szolgáltató által beterjesztett előzetes javaslaton módosítás 
válik szükségessé. Javasolja a közgyűlésnek, hogy a helyi tömegközlekedési viteldíjakat a 
módosított menetrend bevezetésével egyidejűleg módosítsa úgy, hogy a szekszárdi lakcímmel 
rendelkezők 75 %-os kedvezményt kapjanak a jegy és bérletek árából. Javasolja a 
Közgyűlésnek, hogy hívja fel a Polgármesteri Hivatalt, hogy kezdeményezze az illetékes 
minisztériumnál a Bor utca bevonását a helyközi közlekedésbe. 
 
Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 
Zaják Rita képviselő: Egyéni módosító javaslatot szeretnék tenni, nem tudom összegszerűen 
mekkora összegről beszélünk, András talán tud rá nagyságrendileg válaszolni. Ugye a helyi 
tömegközlekedést szerintem 90 %-ban szekszárdi emberek veszik igénybe, úgyhogy körülbelül 
van egy szám a jegy- és bérlet bevételekre, szerintem András ennek a nagyságrendjét, ha meg 
tudnád mondani, azt megköszönöm, ugye most, ha jól értem, akkor annak a háromnegyede 
oda lesz. A maradék egynegyed összeget, ha valamekkora nagyságrendet így ami kb. akkora 
azt mondanád, azt megköszönném és javasolnám, hogy akkor azzal már ne terheljük a 
szekszárdiakat, hanem legyen ingyenes a szekszárdiaknak a tömegközlekedés néhány millió 
forintról beszélünk, szerintem nem nagy összegről. 
 
dr. Varga András osztályvezető: A Közgyűlés 2022-ben módosította a legutóbb a 
menetrendjét. Arról az évről vannak, a következő napirendi pont tárgyalása az épp ennek az 
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évnek a beszámolója lesz, arról vannak tini a tényadatok. 2023. március 1-től módosultak a 
tarifák, itt még csak tervadatokkal tudunk számolni, illetve tud a Volánbusz számolni, hogy 
várhatóan milyen bevétele származik majd így a jegy- és bérlet eladásokból ebben az évben. 
Ez kb. 140 millió forint, de ebbe benne van a szociálpolitikai menetdíj támogatás is, ami, kb 50 
millió forint, tehát 90.000.000 Ft körül mozog az az összeg, ami a megemelt jegy- és bérlet 
értékesítésből várhatóan ebben az évben származna. A volánbusz is gyakorlatilag ezt vette 
alapul és ezt a vágta meg ugye 75 százalékkal, tehát a 90 milliónak a 75 százalékától esik el 
bevételként az önkormányzat, tehát ez ilyen 60-70 millió forintos összegről beszélünk, tehát 
marad kb. 20 millió forint a bevétel a jegyeladásból és mellette még ott van ez a szociálpolitikai 
menetdíj támogatás, ami mondom 50.000.000 forint. A 0 forintos, tehát a teljesen díjmentes 
tömegközlekedésnek az problémája, hogy utána nem lehet szociálpolitikai menetdíj 
támogatást igénybe venni, tehát akkor ettől az 50.000.000 forinttól is sajnos elesne az 
önkormányzat. 
  
Zaják Rita képviselő: Akkor így, hogy az 50.000.000 milliótól ne essen el a város, akkor így 
visszavonom a módosítókat. 
 
Faragó Zsolt elhagyja az üléstermet, jelen van 13 fő képviselő, a közgyűlés határozatképes. 
 
További kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vitaszakaszt. 
 
Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vitaszakaszt. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság javaslata 
szerint elkészített határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek létszáma 13 fő - 12 
igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 265/2023. (VI.29.) határozata 

a helyi személyszállítási közszolgáltatási szerződés jóváhagyásáról  
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal 
jóváhagyja a Szekszárd MJV Önkormányzata és a VOLÁNBUSZ Zrt. közötti közszolgáltatási szerződést a 
helyi személyszállítási közszolgáltatási feladatok 2023-2024. évi ellátására vonatkozóan és a felhívja a 
polgármestert annak aláírására. 
 
A közgyűlés az önkormányzati ellentételezés alakulására tekintettel szükségesnek tartja, hogy a 
közszolgáltató 2023. november 30-ig beszámoljon az I-X. havi kiadásokról és bevételekről és felhívja a 
Polgármesteri Hivatalt az ezzel kapcsolatos intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2023. június 29. 
Felelős: Ács Rezső polgármester 
  dr. Biró Gyula aljegyző 
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Az alpolgármester szavazásra teszi fel a Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság javaslata 
szerint elkészített határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek létszáma 13 fő - 12 
igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 266/2023. (VI.29.) határozata 

a helyi tömegközlekedési menetrend és tarifatáblázat módosítására 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlése 
 
1. jóváhagyja a Volánbusz Zrt. által a város autóbuszhálózatának átszervezésére készített javaslatból 

az A) változatot és az az alapján készített menetrend módosítási javaslatot, ami várhatóan éves 
szinten 200 millió forint ellentételezést jelent az önkormányzat számára. A módosított menetrend 
bevezetésének tervezett időpontja: 2023. augusztus 12. 
 

Határidő: 2023. június 29. 
Felelős: Ács Rezső polgármester 
 
2. felhatalmazza a Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságot a menetrend véglegesítésére, 

amennyiben a szolgáltató által beterjesztett előzetes javaslaton módosítás válik szükségessé. 
 

Határidő: 2023. július 10. 
Felelős: Bomba Gábor elnök 
 
3. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy kezdeményezze az illetékes minisztériumnál a Bor utca 

bevonását a helyközi közlekedésbe. 
 
Határidő: 2023. július 15. 
Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 
 
4. a módosított menetrend bevezetésével egyidejűleg módosítja a helyi tömegközlekedési viteldíjakat 

úgy, hogy a szekszárdi állandó lakcímmel rendelkezők 75 %-os kedvezményt kapjanak a jegy és 
bérletek árából. 
 

Határidő: 2023. június 29. 
Felelős: Ács Rezső polgármester 

 
17.Beszámoló Szekszárd város helyi tömegközlekedésének 2022. évi teljesítményi adatairól 
(155. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Meghívott: Volánbusz Zrt. képviselője 
 
Faragó Zsolt megérkezik az ülésterembe, jelen van 14 fő képviselő, a közgyűlés 
határozatképes. 
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Gyurkovics János alpolgármester: A Pénzügyi Bizottság javaslata alapján készült az 
előterjesztés. 
 
Máté Péter képviselő: Tisztelt Közgyűlés! a Pénzügyi Bizottság megismerte helyi 
tömegközlekedési feladatokat ellátó Volánbusz Zrt. által benyújtott beszámolót a város Helyi 
tömegközlekedés 2022. évi teljesítményadatairól. Javasoljuk a közgyűlésnek, hogy bízza meg 
az én NW-Tax Kft. (Szekszárd Táncsics utca 3.) a beszámoló részletes átvizsgálására. Dönt arról, 
hogy a megbízási díj fedezetét a 2023. évi költségvetés Pénzügyi Bizottság bizottsági kerete 
előirányzat terhére biztosítja. Felhívja a Beszerzési és jogi igazgatóság Jogi Osztályát a 
megbízási szerződés elkészítésére és a Pénzügyi Bizottság elé terjesztésére. Azzal szeretném 
kiegészíteni, hogy igaziból nem látjuk a konkrét számokat, hogy miből jött össze, ezt már 
vitattuk többször is, volt a közgyűlésen, ezért bíztunk meg egy könyvvizsgáló szakértőt, hogy 
nézze meg, hogy valós-e a tényleges elszámolás, mivel nagyon nagy a mínusz. 
 
Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 
Zaják Rita képviselő: Alpolgármester úrnak szeretném a kérdésemet feltenni. Ha jól tudom 
Ön volt az, aki a Volánnal az elmúlt 1-2 évben rendszeresen, folyamatosan tárgyalt ezekről a 
meglévő tartozásokról, erről a többszázmilliós tartozásról. Röviden, hogyha tájékoztatná a 
tisztelt közgyűlést, már nyilvános posztban gyakran olvasom, hogy az elmúlt években ugye ez 
a hatalmas adósság nem került kifizetésre és ezért ezt nyögi most az önkormányzat, ennek a 
terhét. Alpolgármester urat szeretném megkérni, mert tudom, hogy sokszor próbálkozott és 
tárgyalt, ez hogy áll, és hogy alakult ki ez a több 100 milliós tartozás. 
 
Máté Péter képviselő: Közgyűlés többször tárgyalta, szerintem emlékezni kellene rá. Biztos, 
hogy szükség van arra, hogy folyamatosan lebegtessen valamit. Gyakorlatilag Ács Rezső 
polgármestersége alatt ezek a tartozások nem lettek kifizetve, elodázva lettek és adósságba 
döntötte a várost, ezért a Volánbusz beperelte Szekszárd várost. Tudjuk, hogy beperelte 
Szekszárdot a 2021-es mínuszért, a 2022-t még nem peresítette, ezért vitatjuk egyelőre, hogy 
ténylegesen mennyi az összeg. 2021-et is vitatjuk, de az a bíróságon van már, úgyhogy itt 
tartunk és a tavalyi évbe félmilliárd forintot kifizetünk. Nem tudom miért kell elmondani újra, 
ez tény, elmondtuk újra. 
 
További kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vitaszakaszt. 
 
Gyurkovics János alpolgármester: A Volánbusszal kapcsolatban 2018., 2019., 2020-as 
tartozáshoz ki lett fizetve. A tárgyalások során a Volánbusz belement abba, hogy közel 90-100 
millió forint közötti kamatot elengedett, gyakorlatilag a 2021-es és 2022-es térítési díj 
elmaradás miatt a lehető legjobb megoldást választottuk, mint frakcióvezető úr is elmondta. 
A 2021-es ügy peresítve van, gyakorlatilag, ha lehetőségünk van a per alatt is tudunk térítési 
díjat fizetni. A másik része a dolognak, a 2022-esnél viszont az ellenőrzés, mert gyakorlatilag 
vakon nem fogadjuk el a Volánbusznak ide küldött dokumentációit, hanem tisztába akarunk 
lenni a pontos részletekkel és ezért ragaszkodunk a pontos elszámoláshoz. A 2023-asba, amit 
elnök úr előterjesztett, a Gazdasági Bizottság döntése alapján abban is benne vannak a fékek 
és az ellenőrzési lehetőségek, azért is kérte a bizottság azt, hogy az első 10 hónapról a 11. 
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hónapba konkrét nyílt tájékoztató jöjjön létre. A másik része a dolognak, hogy be lett 
határolva, hogy az évi összeg 200 millió forintnál nem lehet több pontos elszámolás és tételes 
kimutatása alapján. Én úgy érzem, hogy a Volánnal elmentünk a falig, ennél többet nem 
hiszem, hogy ebből ki lehetett volna hozni, hanem itt arra kell figyelnünk, és arra kell 
koncentrálnunk, hogy kérem szépen a buszok kihasználva legyenek és amit itt az 50%-os 
menetrend csökkentésnél már megint meg lett határozva, 3 busz ismételten ki lesz véve, 
ismételten kiesik, gyakorlatilag ezzel még a költségeket tudjuk csökkenteni. 
 
Zaják Rita képviselő: Tisztelt Alpolgármester úr! Én azt gondolom, hogy lehet itt punnyogni, 
hogy fejezzük már be, haladjunk, de szerintem azért ülünk itt, hogy ezeket megbeszéljük. 
Tehát nem tudom, akinek dolga van, az elmegy haza, aztán nincsen itt, de hogy egyfolytában 
ezt kelljen, hogy haladjunk, már haladjunk már, elnézést kérek, szeretném megkérdezni azt, 
amit szeretnék és nem szeretném, hogy újra és megint engem kioktatna és rendre utasítana. 
Azt szeretném kérdezni alpolgármester úrtól, hogy ami most megszületett a GVB-n a Volánnal 
kapcsolatos rendelkezés, határozati javaslat, csökkentés, racionalizálás, nem tudom mi. Ez 
nem születhetett volna már meg 2019-ben, 2020-ban, 2021-ben vagy 2022-ben tudván, hogy 
több százmillió forintos ez a tartozásunk a Volán felé? 
 
Máté Péter képviselő: Miután 2013-as menetrendünk van, vagy 2012-es menetrend, ami 
alapján mennek a buszok évente Szekszárdon 570.000 kilométert. Ezt mind gazdasági 
bizottságban szerintem többször, több 10-szer hoztunk arról döntést, hogy vizsgáljuk felül a 
menetrendet, változtassunk rajta. Ez nem jutott célba, úgyhogy azért most arról, hogy miért 
lehetett volna 2019-be és 2020-ba tenni, nehéz bármit mondani, ugye Zaják Rita képviselő 
asszony is itt volt, de most másról beszélünk. Valójában most arról döntöttünk, hogy az 
570.000 kilométernek a terhét nem rójuk rá szekszárdi összes lakosságára, mert több mint fél 
milliárd forint a mínusz, amit fizetni kellene a városnak. Ez a félmilliárd forint rengeteg és a 
buszokat látjuk, hogy mennek üresen. Megkértük a Volánbuszt és a Volánbusz javaslata 
alapján történt meg ez a menetrend változtatás, a Volánbusznak volt egy mérése, amibe 
Szekszárd város közterület-felügyelői is benne voltak, az utasfelmérés, hogy melyik buszok 
mentek kihasználtan, kihasználatlanul, ezt figyelembe véve a Volánnak a javaslatát fogadtuk 
el, mert nem szeretnénk az egész város teljes egészében működésképtelenné és eladósítottá 
tenni. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: A kérdésfeltevés a napirendi ponttal kapcsolatban 
teljesen jogos, viszont ugye van egy ilyen napirend a kérdések, interpellációknál is, úgyhogy 
szeretném kérni, hogy ezt a részét ott már ne tárgyaljuk meg még egyszer, hogyha itt ezt 
elfogadod. 
 
Zaják Rita képviselő: Köszönöm szépen frakcióvezető úrnak is a válaszát, én csak egyetlen 
egyet szeretnék mondani. 2013. óta van ugyanaz a menetrendünk, sem én, sem ő, sem senki 
nem tett erre javaslatot. Ez így van, ez tény, csak akkor ez jelenjen is így meg, hogy ebben 
hibázott mindenki, valószínű, aki ezt nem tette szóvá, nem hozott erre egy előterjesztést, nem 
próbálkozott ezt megváltoztatni, nem hiszem, hogy ebben megint egy embernek a 
felelősségét kell, nem ez mindenkinek a közös felelőssége. 
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Illés Tamás képviselő elhagyja az üléstermet, jelen van 13 fő képviselő, a közgyűlés 
határozatképes. 
 
Máté Péter képviselő (ügyrendi hozzászólása): Kérem térjünk vissza a napirendre, döntsünk 
és menjünk tovább. 
 
Gyurkovics János alpolgármester: A vita lezárásáról szavazzunk. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel Máté Péter képviselő vita lezárására irányuló 
javaslatát, amelyet a Közgyűlés - melynek létszáma 13 fő - 13 igen szavazattal, egyhangúlag 
elfogadott. 
 
Az alpolgármester lezárja a vitaszakaszt. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - 
melynek létszáma 13 fő - 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 267/2023. (VI.29.) határozata 
a helyi tömegközlekedés 2022. évi teljesítményi adatairól szóló beszámolóról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 
 
1. megismerte a helyi tömegközlekedési feladatokat ellátó Volánbusz Zrt. által benyújtott 

beszámolót a város helyi közlekedésének 2022. évi teljesítményi adatairól; 
 

Határidő: a döntéshozatal napja 
Felelős: Ács Rezső polgármester 

 
2. megbízza az NW-TAX Kft.-t (7100 Szekszárd, Táncsics utca 3.) a beszámoló részletes 

átvizsgálására; 
 

Határidő: a döntéshozatal napja 
Felelős: Ács Rezső polgármester 

 
3. dönt arról, hogy a megbízási díj fedezetét a 2023. évi költségvetés „Pénzügyi Bizottság 

bizottsági kerete” előirányzat terhére biztosítja; 
 

Határidő: a döntéshozatal napja 
Felelős: Ács Rezső polgármester 
  Szántóné Karl Rita osztályvezető 

 
4. felhívja a Beszerzési és Jogi Igazgatóság Jogi Osztályát a megbízási szerződés elkészítésére 

és a Pénzügyi Bizottság elé terjesztésére; 
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Határidő: a Pénzügyi Bizottság soron következő ülése 
Felelős: dr. Biró Gyula aljegyző 

dr. Bagó Anita Szilvia osztályvezető 
 
18.Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot 
keletkeztető ügyleteinek költségvetési évet követő három évre várható összegének 
jóváhagyására 
(159. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 
Előadó: Szántóné Karl Rita osztályvezető 
Véleményezésre felkérve: PB 
 
Máté Péter képviselő: Bizottságunk elfogadásra javasolta a közgyűlésnek. 
 
Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 
Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vitaszakaszt. 
 
Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vitaszakaszt. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - 
melynek létszáma 13 fő - 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 268/2023. (VI.29.) határozata 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot keletkeztető 

ügyleteinek költségvetési évet követő három évre várható összegének jóváhagyásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése - az államháztartásról szóló 
CXCV. törvény 29/A. §-ában foglalt kötelezettségének eleget téve - a Szekszárd Megyei Jogú 
Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot keletkeztető ügyleteinek 2023. 
költségvetési évet követő három évre várható összegét a határozat melléklete szerint hagyja 
jóvá. 
 
Határidő:  2023. év, folyamatos 
Felelős:  Ács Rezső polgármester 
 
19.Javaslat a Szociális, Egészségügyi, Környezeti és Fenntarthatósági Bizottság 2023. évi 
bizottsági keretének megállapítására 
(írásbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér képviselő 
Előadó: Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér képviselő 
 
Illés Tamás képviselő megérkezik az ülésterembe, jelen van 14 fő képviselő, a közgyűlés 
határozatképes. 



 

   

 

38 

 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér képviselő: A szociális bizottság szeretne 3 millió forint bizottsági 
keretet kérni. 
 
Máté Péter képviselő: Szeretném módosítani, 1 millió forint a keret. 
 
Csötönyi László képviselő: Én pedig igazából szívem szerint azt mondom, hogy szeretnék 
csatlakozni Máté Péter képviselőtársamhoz, viszont mindenféleképpen szeretnék a Kulturális 
Bizottságnak is, amelyik ugye csonka keretet kapott az előző esztendőkhöz képest, 3.000.000 
forintot kérni. 
 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér képviselő: Szeretném megkérdezni, hogy mennyi pénzt kapott 
a sport bizottság és a kultúra, civil bizottság? 
 
Illés Tamás képviselő: Év elején a korábbi 20-30-as megosztáshoz viszonyítva valami miatt a 
KCV-től 5.000.000 forint átkerült az OKSI-ba, tehát 15-35 ötlete az arány, úgyhogy én ehhez 
egy módosító indítványt szeretnék benyújtani. Legalább részben a KCV-t kárpótoljuk, a 
legtöbb civil szervezet hozzájuk fordul, úgyhogy ilyen egy 1 és 4 milliós felosztást javasolnék a 
dologi kiadások terhére, tehát a SZEKÖF-nek 1 milliót, a KCV-nek, ha az 5-öt nem is kaphatja 
meg, maradjunk azon belül, de 4 millió forint mindenképpen indokolt, mert nemhogy 
inflációkövetés, hanem több évvel ezelőtti keretét se kapta meg a bizottság. 
 
Murvai Árpád képviselő: Gondolom, hogy Gyöngyvér megkapta Tamás mondatából a választ. 
Nem kezdenék árkokat ásni, én megértem, hogy Önök nagyon-nagyon fontos feladatot látnak 
el, sokrétű feladatot látnak el és én ültem olyan szociális bizottságban, amikor pénzünk 
pluszba nem volt, de legyen. A tisztelt közgyűlés előtt szerintem világos és mindenki tudja, 
hogy mindaz OKSI, mind pedig a KCV egyesületeket, kulturális szervezeteket igyekszik segíteni, 
támogatni. Az derül ki, hogy amit sajnos Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
rendelkezésre tud összegszerűen bocsátani az kevés ehhez. Toldás-foldás van, próbálnunk 
pénzeket azért mégiscsak juttatni, én támogatnám azt, amit az elnök úr felvetett. 
 
Máté Péter képviselő: Hallottuk azt, hogy a SZEKÖF 3 millió forintot szeretne, a KCV is szeretne 
3 milliót. Elnök úr elmondta, 3 milliót szeretne, most mondta mikrofonba, jegyzőkönyv van 
róla. Azt javaslom, az Illés Tamás képviselő társam 5 millió forintot szeretne elvenni a dologi 
kiadásokból, akkor 3-2 arányban, a KCV-nek 3 millió, a SZEKÖF-nek 2 millió, mindkét bizottsági 
elnök szájából hangzott el a kérés. 
 
Csötönyi László képviselő: Én csak arra szeretnék rávilágítani, hogy nem öncélú a kérésünk. 
Már április hónapban az összes rendelkezésre álló bizottsági keretet kiosztottuk és akkor is 
talán elmondtam vagy elhangzott, most is szeretném hangsúlyozni, hogy csak ebben az 
esztendőben a 7.000.000 Ft-os civil keretünkre 25.242.000. forint értékben pályáztak civil 
szervezetek. Ezt, mármint a rendelkezésre álló összes pénzünket odaadtuk és még a tartalék 
keretünket is, az összeset, és már most érkeztek be egyébként kérések jelentős programok, 
események, kulturális események támogatásához, amelyek várnak. 
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Rácz Zoltán képviselő: Én tagja vagyok a SZEKÖF-nek és abban látom a megoldást ebben a 
pénztelen világban, mert legyünk őszinték, arról van szó, hogy senkinek nincs pénze, hogy a 
SZEKÖF hogyha bármiféle bizottsági támogatás igényt támaszt vele szemben bármelyik civil 
szervezet, akkor a civil szervezeteknek a dolgait javaslattétellel adja át a KCV-nek.  Ez az egyik 
dolog. A másik dolog, én a problémát a polgármesteri keretnek a megszűnése, illetve a 
polgármester szociális ügyekbe történő eljárása hiányába érzem mintegy hézagpótló 
megoldást a SZEKÖF részéről, hogyha valakinek olyan élethelyzet adódik, ami feltétlenül 
szükségessé teszi, hogy a város támogassa, ilyenek lehetnek, ilyenek vannak, akkor ebbe 
nyújtson a SZEKÖF támogatást. Amennyiben ilyenek nem jönnek össze, vagy nem annyira lesz, 
akkor év vége előtt csináljunk egy tabula rasa-t és át kell adni azoknak a szervezeteknek, 
amelyikek ugyanígy pénzhiányba szenvednek. 
 

Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér képviselő: A szociális bizottság kerete lehetőséget nyújt a 
szociálisan vagy egészségügyi helyzete miatt lehetetlen élethelyzetbe került, rászoruló 
emberek rendkívüli támogatására. Emellett a tavalyi évben anyagi segítségünkkel 
valósulhatott meg például a Humánszolgáltató Központ által szervezett gyermektábor, erre 
sem OKSI, sem a KCV nem képes. Ugyanúgy, ahogy arra sem, hogy az elmúlt években a fel nem 
használt keretet a szociális intézményeink, Humánszolgáltató Központ, idősotthonok 
karácsonyi vagy év végi ellátásra használtuk fel. Az OKSI és a KCV által nyújtott támogatás 
általában működési költségre fordítódik, ez úgy gondolom nem élvezhet előnyt a szociális 
területen sokszor a létfenntartáshoz szükséges, például élelmiszercsomag osztásra fordított 
támogatással szemben. Ezért én amellett vagyok, hogy ha nem is 3 millió forint, de 2 millió 
forint kerethez mindenképpen ragaszkodnék és megjegyezve azt, hogy a támogatott civil 
szervezetek, amit támogatunk, tehát nem saját cégünk volt, mint Humánszolgáltató Központ 
családsegítő, idősotthon, azok mind karitatív szervezetek voltak, (Vöröskereszt, Máltai 
Szeretetszolgálat) akik élelmiszerosztásra használták ezeket a támogatásokat és úgy 
gondolom, hogy ez nem élvezhetne előnyt egy működési költséggel szemben. Tudom, 
elhiszem, hogy minden szervezetnek borzasztóan nagy szüksége van, én megértem Laci azt is, 
hogy a civil szervezeteknek, megértem azt, hogy a sportszervezeteknek is tényleg nehéz 
helyzet, de úgy gondolom, hogy ez nem lehet alku kérdése. 
 
Illés Tamás képviselő (ügyrendi hozzászólása): Lehet, hogy akkor nem fogalmaztam világosan, 
a KCV 5 milliót elvesztett év elején, valami nem ismert ok miatt. A korábbi évek keretéből, 
amikor addig is túlterhelt volt, tehát én tettem egy javaslatot, én 1-4-ről beszéltem, ez 
módosító indítvány volt, hogy 1 millió a SZEKÖF-nek, 4 millió a KCV-nek és akkor még a KCV 
nem kapta vissza azt, amennyit elbukott év elején. Bonyolultabb dolgok ezek ennél, hogy 
működés, nem működés, nyilván mindenki védi a saját mundérját, de azért a szociális 
támogatásoknak van hálistennek egy másik ága is, például az idősek karácsonyi csomagja stb. 
Ezek nem futnak át a bizottságon, az önkormányzat közvetlenül is végzi ezt a tevékenységet. 
Lényeg a lényeg, szeretném megismételni, hogy a KCV az elvesztett 5 milliójából szeretne 4-et 
visszakapni és a megmaradt 1 millióját pedig akkor a SZEKÖF kaphatná az én javaslatom 
szerint. Úgy indultunk 2 hónappal ezelőtt, hogy amennyiben a polgármesteri keretből és a 
kommunikációból visszanyert pénzeket ismerjük, akkor erre a kérdésre visszatérünk, ott volt 
egy homályos ígéretünk, hogy ezt az 5 milliót visszakapjuk egy az egybe, de ezt elengedtem, 
1-4 az én javaslatom. 
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Zaják Rita képviselő: Ha nem csal az emlékezetem a szociális bizottság a teljes keretét 
elveszítette az idei évben, tehát nem a valamennyiből a valamennyit, hanem a teljes bizottsági 
keretét elveszítette, 0 forintot kapott, úgyhogy én maximálisan támogatom a legalább 3 millió 
forintot, hiszen nem a huszon vagy tizenxből nem kapott még 4-et, vagy ahhoz 4-et, hanem a 
tavalyi bizottsági keret 5.000.000 forint volt, ha jól emlékszem, tehát akkor igen 6, 3 és 0 az 
elmúlt 3 évben így alakult, miközben a szociális problémák pedig szerintem számosak és 
sokasodtak nem keveset, nem kicsit, úgyhogy nem hiszem, hogy itt 1-2 millió forinton, 
miközben meg egy egész cég megy a levesbe. 
 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér képviselő: Csak ezt szerettem volna én is megerősíteni, hogy ha 
veszteségekről beszélünk, akkor éppen azért, hogy költségmegtakarítás legyen, az év elején 
lemondtam a keret arról a részéről, de úgy gondolom, hogy most jogosan támasztom a 
minimum 2 millió forintot a közgyűlés elé. 
 
Faragó Zsolt képviselő: Hát nagyjából elhangzottak azok, amit én meg szerettem volna 
fogalmazni. Tény, hogy egy gesztussal lemondott a SZEKÖF a teljes keretről és az is tény, hogy 
azóta is találkoztunk személyes problémákkal és úgy, ahogy Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér 
említette itt tehát létfontosságú megélhetési problémákkal küszködnek. Én azt javaslom, hogy 
semmiképpen se hagyjuk pénz nélkül a SZEKÖF-öt. Az, hogy most kettőt, egyet, tehát hogy 4-
1 vagy 3-2-be támogatjuk, ezt döntse el a közgyűlés, de pénz nélkül semmiképpen sem 
szeretném, hogyha hagynánk SZEKÖF-öt. Nélkülözték ezt a keretet egy gesztussal az év elején, 
én azt gondolom, hogy valamennyi pénzre nekik is szükségük van. A körzetemben is nagyon 
sok hátrányos helyzetű fordul elő, biztos vagyok benne, hogy hasznosan tudják költeni. Ettől 
függetlenül valóban mindkét bizottságnak tagja vagyok, a KCV-nek és az OKSI-nak, borzasztó 
nehéz munka ott segíteni azoknak a szervezeteknek vagy egyesületeknek, akik a kérnek, 
többnyire 2-3-szorosát kérik, mint amennyit egyáltalán lehetőségünk van matematikailag adni 
nekik, de ezt a SZEKÖF bizottságnak is szerintem jogában áll, úgyhogy ez lenne az én 
javaslatom. Matematikailag pedig tegyék fel a két javaslatot. 
 
Máté Péter képviselő: Úgy látom, hogy itt megoldatlan dolog. Csötönyi László kevesebbet 
kért, mint amit az Illés Tamás ajánlott. Értem, mindent értek, de menjünk túl, tehát lépjünk túl 
a dolgon, most akkor a 6 millió forintról döntsünk az 5 helyett, 4 millió a KCV., 2 millió forint a 
SZEKÖF és zárjuk le és menjünk tovább, szeretném, hogyha az én módosítómról szavaznánk. 
 
Bomba Gábor képviselő: Valami hasonlót szerettem volna mondani, hiszen a két bizottság 
elmondta, hogy mekkora keretet szeretne. Gyöngyvér mondta, hogy a 2 millió forint, azaz ami 
minimálisan szükséges, a KCV oldalról a 4, akkor emeljük meg 1 millióval ezt a dologi kiadás 
keretet és akkor nem azon vitatkozunk, hogy ki, milyen fontos. 
 
Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen, akkor gyakorlatilag kialakult a végleges 
álláspont: 4 millió forint a KCV, 2 millió forint a SZEKÖF. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a módosított határozati javaslatot, amelyet a 
Közgyűlés - melynek létszáma 14 fő - 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott. 
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dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: A teljes határozati javaslat szavazásánál javaslom az 
eredetileg az előterjesztésbe lévő 3. pontot törölni. Az arra lett volna, hogyha ezt a döntés 
később hozzuk meg, mint a költségvetési rendeletet, így ez szerintem okafogyott, a 2. pontot 
pedig annyival módosítanám, hogy felhívja a Polgármesteri Hivatalt a szükséges 
intézkedések megtételére, aminek eredményeként a következő napirendi pontnál 
beépítenénk, és így lenne a szavazás. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a módosított határozati javaslatot, amelyet a 
Közgyűlés - melynek létszáma 13 fő - 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és az 
alábbi határozatot hozta: 
(Szollár Zoltán képviselő elhagyta az üléstermet.) 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 269/2023. (VI.29.) határozata 

a Szociális, Egészségügyi, Környezeti és Fenntarthatósági Bizottság 2023. évi bizottsági 
keretének megállapításáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 
 

1. dönt arról, hogy 2023. évi költségvetési rendeletének dologi kiadások előirányzat 

terhére a Szociális, Egészségügyi, Környezeti és Fenntarthatósági Bizottságnak 2 

millió, a Kultúra, Civil Szervezetek, Városmarketing Bizottságnak további 4 millió 

forint bizottsági keretet állapít meg; 

 
Határidő: 2023. június 29. 
Felelős: Ács Rezső polgármester 

 
2. felhívja a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát az 1.) pontban 

foglaltakkal kapcsolatban a szükséges intézkedések megtételére; 

 
Határidő: 2023. június 29. 
Felelős: Szántóné Karl Rita pénzügyi osztályvezető 

 
20.Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének …/2023. (…) 
önkormányzati rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023. évi 
költségvetéséről szóló 2/2023. (II. 21.) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet)  
(157. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
Véleményezésre felkérve: PB 
 
Máté Péter képviselő: A rendelettervezetet a közgyűlésnek elfogadásra javasolja a bizottság. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Nekem magához a költségvetési rendelethez nincs 
kiegészítésem, annyi lenne, hogy itt kérnénk még a rendeletmódosítással kapcsolatban 
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először egy szavazást a közgyűléstől. A 2. § szakasz (5) bekezdésében szerepel a rendeletnek 
az 5. melléklete, most a közgyűlés megszavazná, hogy az Excel táblában ezeket a 
módosításokat végrehajtjuk, az előző döntést, a bizottsági kereteket. Először erre szavaznánk 
és utána a teljes rendeletre. 
 
Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 
Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vitaszakaszt. 
 
Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vitaszakaszt. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a költségvetési rendelettervezettel kapcsolatos 
módosító javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek létszáma 13 fő - 13 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a rendelettervezet elfogadására irányuló javaslatot, 
amelyet a Közgyűlés - melynek létszáma 13 fő - 12 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
elfogadott, és az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének 
18/2023. (VI.30) önkormányzati rendelete 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023. évi költségvetéséről szóló 2/2023. (II. 
21.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
21.Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének ……/2023. (…..) 
önkormányzati rendelete a köztisztaság fenntartásáról és a települési hulladékkal 
kapcsolatos helyi közszolgáltatásról, annak kötelező igénybevételéről szóló 1/2014. (II. 4.) 
önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) 
(144. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Nem szeretném kiegészíteni. A jogszabályi változásra 
tekintettel a Városfejlesztési Igazgatóság és a Hatósági Igazgatóság felülvizsgálta a rendeletet 
és ez alapján megtették a szükséges módosítási javaslatokat. 
 
Bomba Gábor képviselő: Azért szólok, mert nem a rendelettel kapcsolatban, viszont a mai nap 
jött a hír, hogy majd jövő héttől változtatni fogják hulladékszállítási menetrendet, tehát a 
város nemsokára közzé fogja tenni, sajnos csak most kaptuk meg a Moltól. Mindenki figyelje 
a rádiót, a város honlapját, már a jövő héttől változnak, tehát nem biztos, hogy ahol hétfőn 
vitték, hétfőn fogják elvinni. Most fogjuk közzétenni, tegnap készült el, sajnos a kormányzat 
kicsit elmaradt ezzel a dologgal, próbálunk minden fórumon mindenki tájékoztatni. Kérem a 
képviselőket is, hogy mindenkit értesítsen, hogy nézzék a város honlapját meg az egyéb 
híradásokat.  
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Szollár Zoltán megérkezik az ülésterembe, jelen van 14 fő képviselő, a közgyűlés 
határozatképes. 
 
Gyurkovics János alpolgármester: Nagyon lényeges dolog, el szerettem volna elmondani, de 
elnök úr megelőzött. Minden tegyünk meg annak érdekében, hogy ne legyen fennakadás, a 
Terra is mindenkit értesít és mi is minden lehetőségét be fogunk vetni, hogy ebből probléma 
ne legyen. 
 
Máté Péter képviselő: Szeretném még tájékoztatásul elmondani, hogy létrehoztuk Szekszárd 
város hivatalos Facebook oldalát és ezen mindig közérdekű híreket fogunk közzétenni, tehát 
aki Facebookkal rendelkezik, az nézze ezt, attól kezdve értesítésüket meg fogja kapni, és ezen 
gyorsan, frissen mennek a hírek, és mindig közérdekű híreket szeretnénk rajta kitenni. 
 
Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 
Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vitaszakaszt. 
 
Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vitaszakaszt. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a rendelettervezet elfogadására irányuló javaslatot, 
amelyet a Közgyűlés - melynek létszáma 14 fő - 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
elfogadott, és az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének 
19/2023. (VI.30) önkormányzati rendelete 

a köztisztaság fenntartásáról és a települési hulladékkal kapcsolatos helyi 
közszolgáltatásról, annak kötelező igénybevételéről szóló 1/2014. (II. 4.) önkormányzati 

rendelet módosításáról 
 

(A rendelet jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
22.Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének …/2023. (…) 
önkormányzati rendelete a szociális ellátások helyi szabályozásáról szóló 8/2009.(III.30.) 
önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet)  
(148. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
Véleményezésre felkérve: SZEKÖF 
 
Zaják Rita képviselő elhagyja az üléstermet, jelen van 13 fő képviselő, a közgyűlés 
határozatképes. 
 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér képviselő: A Szociális Bizottság a rendelet módosításról szóló 
tervezetet a közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
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dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Nem szeretném kiegészíteni, a szociális osztályvezető 
úr a SZEKÖF tagjaival leült, tárgyaltak és ez alapján született meg az előterjesztés. 
 
Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 
Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vitaszakaszt. 
 
Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vitaszakaszt. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a rendelettervezet elfogadására irányuló javaslatot, 
amelyet a Közgyűlés - melynek létszáma 13 fő - 13 igen szavazattal, egyhangúlag 
elfogadott, és az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének 
20/2023. (VI.30) önkormányzati rendelete 

a szociális ellátások helyi szabályozásáról szóló 8/2009.(III.30.) önkormányzati rendelet 
módosításáról 

 

(A rendelet jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
23.Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének …/2023. (…) 
önkormányzati rendelete egyes önkormányzati rendeletek megyék elnevezésének 
vármegyékre történő változásával összefüggő módosításáról (tervezet) 
(150. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Nincs kiegészítésem. 
 
Bomba Gábor képviselő: Köszönöm szépen a szót! Főépítész asszony javaslatát is megfontolva 
akkor itt van egy módosító javaslatom. Két olyan javaslatom lenne, ami így átkerülne a 
bizottságok hatáskörébe, hogy legalább a bizottságok lássák a dolgokat, ne szülessen ilyen 
parkoló megváltásos meg egyéb szerződés úgy, hogy senki nem tud róla. Az egyik az SZMSZ 
módosításnak a 9. pontja úgy módosulna, hogy a 23. pont mellé bekerülne egy 24-es, hogy 
településképi bejelentési eljárással kapcsolatos igazolás kiadásának kiadásáról 6/2021. (III.8.) 
szekszárdi ör. 42. § § (5) bekezdéséről a Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság dönt. A 
településkép védelméről szóló rendeletmódosítás, lenne benne egy új 10. §, ami arról szólna, 
hogy a településkép védelméről szóló 8/2021. (III.8.) önkormányzati rendelet 42. § (1) 
bekezdésében a polgármester szövegrész helyébe az önkormányzat szöveg lép. B: 42. § (5) 
bekezdésében a polgármester szövegrész helyébe az önkormányzat szöveg lép. Részletes 
indoklás a 10. §-hoz: a településkép védelméről szóló önkormányzati rendelet szöveg cserére 
módosítási javaslatot tesz, a rendeletben eredetileg szereplő 10. § pedig 11. §-ra módosul. Ez 
a településképi döntésnek a polgármestertől átkerülési a Gazdasági Bizottságba és szeretném 
azt javasolni, hogy akár most, ha tudtok rá javaslatot tenni, akkor ugyanúgy a parkoló 
megváltással kapcsolatos döntések is a Gazdasági Bizottság döntési körébe kerüljenek. 
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dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Ezzel a parkolómegváltással kapcsolatban azt 
javasolnánk, hogy akkor a közgyűlés ezt a napirendi pontot egy kicsit később tárgyalja, addig 
igazgatóságvezető asszony ezt a legutolsót még átnézi és mire elér addig a közgyűlés, addigra 
megteszi a szükséges javaslatot ehhez és addig haladjunk a többivel. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a napirendi pont későbbi tárgyalására vonatkozó 
ügyrendi javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek létszáma 13 fő - 13 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott. 
 
24.Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének …/2023. (…) 
önkormányzati rendelete az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás 
szabályairól  szóló 31/2004. (XII. 1.) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) 
(151. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
Véleményezésre felkérve: GVB 
 
Máté Péter képviselő elhagyja az üléstermet, jelen van 12 fő képviselő, a közgyűlés 
határozatképes. 
 
Bomba Gábor képviselő: A Gazdasági Bizottság támogatja a javaslatot, és elfogadásra 
javasolja. 
 
Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 
Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vitaszakaszt. 
 
Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vitaszakaszt. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a rendelettervezet elfogadására irányuló javaslatot, 
amelyet a Közgyűlés - melynek létszáma 12 fő - 12 igen szavazattal, egyhangúlag 
elfogadott, és az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének 
21/2023. (VI.30) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól  szóló 31/2004. (XII. 1.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
25.Javaslat „Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 119/2023. (V.4.) 
határozata végrehajtásával összefüggő további döntések meghozatala” tárgyban 
(156. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
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Máté Péter képviselő megérkezik az ülésterembe, jelen van 13 fő képviselő, a közgyűlés 
határozatképes. 
 
Zaják Rita képviselő megérkezik az ülésterembe, jelen van 14 fő képviselő, a közgyűlés 
határozatképes. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: A Hivatal az előterjesztést kiküldte, hogyha bárkinek 
kérdése van, akkor a Jogi Osztálynak a munkatársa itt van és válaszol. 
 
dr. Gerzsei Edit jogász: Igen, szeretném kiegészíteni. Üdvözlök mindenkit! Tisztelt Közgyűlés! 
Bay Attila ügyvezető igazgató úr kérését szeretném tolmácsolni, amely arról szólna, hogy 
egyszerű praktikum miatt szeretné kérni a támogatását a Közgyűlésnek abban, hogy a PTE 
uszodáját is a Diákétkeztetési Kft. üzemeltethesse. Ennek az az egyszerű oka van, mert a 
Szekszárdi Családbarát Strand- és Élményfürdő üzemeltetését ő kapta meg és az abban 
közreműködő 6-8 munkavállaló a strandszezon végén az uszodát üzemelteti. Ő most ezeket a 
munkavállalókat a Sportközponttól átvette és tovább foglalkoztatnák őket oly módon, hogy ő 
üzemelteti, a Diákétkeztetési Kft. a PTE uszodát, tehát ő veszi bérbe, tehát ehhez kérné a 
felhatalmazást, hogy ő bérelhesse a Sportközpont Kft. helyett. 
 
Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 
Murvai Árpád képviselő: Kicsit váratlanul ért, bár logikusnak tűnik. Nem bántam volna, 
hogyha mondjuk a sportbizottság ezt megtárgyalhatta volna. 
 
dr. Gerzsei Edit jogász: Ez a kérés most merült fel és az egyeztetések során, nekem a Jogi 
Osztály részéről. A határozat végrehajtásával kapcsolatban az Önkormányzat, a Sportközpont 
és Diákétkeztetés, tehát ebben a viszonylatban kellett átnézem az élő szerződéseket és az 
előterjesztés szerint módosítani. Az egyeztetések során merült fel az ügyvezető úr részéről ez 
az igény, most beteg és nem tudott jönni, ezért tolmácsolom én. 
 
Gyurkovics János alpolgármester: Kell módosítani a határozati javaslatot? 
 
dr. Gerzsei Edit jogász: Az előterjesztésemet semmi módon nem kell módosítani, sem 
kiegészíteni olyan értelemben, hogy a dokumentumokat módosítani kell, csak ez egy plusz 
döntés lenne, egy felhatalmazása Diákétkeztetésnek. 
 
Murvai Árpád képviselő: Tisztelettel kérném a közgyűlést, hogy hatalmazza fel az Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságot, hogy ezt a döntést megfelelő körültekintéssel vitassa meg, 
beszélje meg. 
 
Máté Péter képviselő: Ezt átruházott hatáskört jelentene? Erre gondoltál? 
 
Murvai Árpád képviselő: Igen, ebben az egy témában. 
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dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Teljes egészében nem ruházhatja át a Közgyűlés az 
Oktatási, Sport és Ifjúsági Bizottságra a döntést, mert az előterjesztésnek részét képezi egy 
rendelet-módosítás is, arról csak a közgyűlés dönthet. Három döntés lenne, egy 
rendeletmódosítás és lenne a kiküldött határozat, ahogy az előterjesztés tartalmazza, és akkor 
lenne még egy második határozati javaslat, ami arról szólna, hogy a közgyűlés felhatalmazza 
az Oktatási, Sport és Ifjúsági Bizottságot a döntés meghozatalára. 
 
További hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vitaszakaszt. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a rendelettervezet elfogadására irányuló javaslatot, 
amelyet a Közgyűlés - melynek létszáma 14 fő - 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
elfogadott, és az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének 
22/2023. (VI.30) önkormányzati rendelete 

Szekszárd város sportjáról szóló 9/2014. (IV.14.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 

(A rendelet jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - 
melynek létszáma 14 fő - 12 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadott és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 270/2023. (VI.29.) határozata 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 119/2023. (V.4.) határozata 

végrehajtásával összefüggő további döntések meghozatala 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
 

1. dönt a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft-vel kötött feladatellátási 
szerződés módosításáról.  

Határidő: azonnal 

Felelős: Ács Rezső polgármester 

2. felhatalmazza Ács Rezső polgármestert az egységes szerkezetbe foglalt feladatellátási 
szerződés jelen előterjesztés 1. melléklete szerinti tartalommal történő aláírására. 

Határidő: 2023. június 30. 
Felelős: Ács Rezső polgármester 

3. dönt a Szekszárdi Diákétkeztetési Kft-vel történő, a Szekszárdi Családbarát Strand- és 
Élményfürdő üzemeltetésére vonatkozó megállapodás megkötéséről.  

Határidő: azonnal 
Felelős: Ács Rezső polgármester 
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4. felhatalmazza Ács Rezső polgármestert a Szekszárdi Családbarát Strand- és 
Élményfürdő üzemeltetésére vonatkozó megállapodás jelen előterjesztés 2. melléklete 
szerinti tartalommal történő aláírására. 

Határidő: 2023. június 30. 
Felelős: Ács Rezső polgármester 

5. dönt Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata tulajdonában álló, a Műjégpálya 
üzemeltetéséhez szükséges, eszközök Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit 
Kft-nek történő bérbeadásáról. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Ács Rezső polgármester 

6. dönt arról, hogy a Műjégpálya üzemeltetéséhez szükséges eszközök bérleti díját évi 
10.000,- forint+ Áfa összegben állapítja meg. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Ács Rezső polgármester 

7. felhatalmazza Ács Rezső polgármestert a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú 
Nonprofit Kft-vel kötendő bérleti szerződés jelen előterjesztés 3. melléklete szerinti 
tartalommal történő aláírására. 

Határidő: 2023. június 30. 
Felelős: Ács Rezső polgármester 

8. dönt Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata tulajdonában álló, a Szekszárdi 
Családbarát Strand- és Élményfürdő üzemeltetéséhez szükséges eszközök Szekszárdi 
Diákétkeztetési Kft-nek történő bérbeadásáról. 

Határidő: 2023. június 30. 
Felelős: Ács Rezső polgármester 

9. dönt arról, hogy a Szekszárdi Családbarát Strand- és Élményfürdő üzemeltetéséhez 
szükséges eszközök bérleti díját évi 1.500.000,- forint+ Áfa összegben állapítja meg. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Ács Rezső polgármester 

10. felhatalmazza Ács Rezső polgármestert a Szekszárdi Diákétkeztetési Kft-vel kötendő 
bérleti szerződés jelen előterjesztés 4. melléklete szerinti tartalommal történő 
aláírására. 

Határidő: 2023. június 30. 
Felelős: Ács Rezső polgármester 
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Az alpolgármester szavazásra teszi fel az OKSI bizottság felhatalmazására vonatkozó 
határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek létszáma 14 fő - 13 igen szavazattal, 1 
tartózkodás mellett elfogadott és az alábbi határozatot hozta: 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 271/2023. (VI.29.) határozata 

az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság felhatalmazásáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felhatalmazza az Oktatás, Sport 
és Ifjúsági Bizottságot a PTE Uszoda bérletével kapcsolatban a szükséges döntések, javaslatok 
megfogalmazására. 
 
Határidő: 2023. július 30. 
Felelős: Ács Rezső polgármester 

26.A településrendezési terv 2022/2. részleges módosításához (Szekszárd-Tolna 
kerékpározható közút) kapcsolódó partnerségi egyeztetés lezárása 
(136. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Herr Teréz főépítész 
Előadó: Herr Teréz főépítész 
Véleményezésre felkérve: GVB 
 
Bomba Gábor képviselő: A területrendezési terv módosítását a Szekszárd-Tolna kerékpáros 
út partnerségi egyeztetéssel kapcsolatban a bizottság támogatja és elfogadásra javasolja. 
 
Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 
Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vitaszakaszt. 
 
Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vitaszakaszt. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - 
melynek létszáma 14 fő - 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 272/2023. (VI.29.) határozata 

a településrendezési terv 2022/2. részleges módosításához  

(Szekszárd-Tolna kerékpározható közút) kapcsolódó  

partnerségi egyeztetés lezárásáról 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a településrendezési terv 2022/2. 

részleges módosítása (Szekszárd-Tolna kerékpározható közút) tárgyában  

1. megállapítja, hogy a partnerségi egyeztetés szabályosan zajlott le; 

2. megállapítja, hogy a módosítással kapcsolatban vélemény nem érkezett; 

3. dönt arról, hogy a partnerségi egyeztetést lezártnak nyilvánítja. 
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Határidő: A döntéshozatal napja 
Felelős:  Herr Teréz 
 
27.A településrendezési terv 2023/1. sz. részleges módosításához kapcsolódó (Bor utca és 
Bátaszéki út) környezeti vizsgálat szükségletének megállapítás 
(137. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Herr Teréz főépítész 
Előadó: Herr Teréz főépítész 
Véleményezésre felkérve: GVB 
 
Bomba Gábor képviselő: Tárgyaltuk és a javaslatot támogatjuk. 
 
Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 
Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vitaszakaszt. 
 
Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vitaszakaszt. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - 
melynek létszáma 14 fő - 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 273/2023. (VI.29.) határozata 

a településrendezési terv 2023/1. sz. részleges módosításához kapcsolódó környezeti 
vizsgálat szükségletének megállapításáról 

(Bor utcai borászati üzem bővítése és Bátaszéki úti egészségügyi centrum létesítése) 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a településrendezési terv 
2023/1. sz. részleges módosításához kapcsolódó környezeti vizsgálat szükségletének 
megállapítása c. előterjesztést megtárgyalta, és mint a terv kidolgozásáért felelős szerv  - a 
környezet védelméért felelős közigazgatási szervek véleménye alapján, továbbá figyelembe 
véve azt, hogy a tervezett módosítások nem idéznek elő olyan környezeti változásokat, melyek 
az emberi egészségre vagy a környezetre kockázatot jelentenének, és országhatáron átterjedő 
környezeti hatással a változtatások során nem kell számolni -  megállapítja és dönt arról, hogy 
a környezeti vizsgálat elvégzése nem szükséges.  
 
Határidő: A döntéshozatal napja 
Felelős: Herr Teréz főépítész 
 
28.A településrendezési terv 2023/2. sz. részleges módosításának megindítása 
(132. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Herr Teréz főépítész 
Előadó: Herr Teréz főépítész 
Véleményezésre felkérve: GVB 
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Rácz Zoltán képviselő elhagyja az üléstermet, jelen van 13 fő képviselő, a közgyűlés 
határozatképes. 
 
Bomba Gábor képviselő: A javaslatot támogatjuk. 
 
Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 
Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vitaszakaszt. 
 
Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vitaszakaszt. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - 
melynek létszáma 13 fő - 12 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 274/2023. (VI.29.) határozata 

a településrendezési terv 2023/2. sz. részleges módosításának megindításról 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 

1. dönt arról, hogy a szekszárdi, a Damjanich utcai felüljárótól észak-keletre fekvő, 

3639/7, 3646/12-20, 3646/22-28. hrsz-ú területeket érintően a településrendezési 

terv kerüljön módosításra: a kiszabályozott úthálózat kerüljön megszűntetésre, a 

területet egységesen a Gip-1 jelű építési övezetbe kerüljön besorolásra; 

 

2. dönt arról, hogy az 1. pont szerinti területeket kiemelt fejlesztési területekké 

nyilvánítja; 

 

3. nyilatkozik arról, hogy a megjelölt használati célra megfelelő terület a település már 

beépítésre kijelölt területén belül nincsen;  

 

4. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a költségek viseléséről szóló településrendezési 

szerződés előkészítésére, a kérelmező költségviselése mellett; 

Határidő: 2023. augusztus 30. 
Felelős: dr. Biró Gyula aljegyző 

 
5. felhívja a polgármestert a 2. pontban megjelölt szerződés aláírására. 

Határidő: 2023. szeptember 5.  
Felelős: Ács Rezső polgármester 
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6. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a településrendezési terv 1. pont szerinti részleges 

módosításának egyszerűsített eljárásban történő megindítására;  

 
Határidő: 2023. szeptember 15. 
Felelős: Herr Teréz főépítész 

 
29.Tájékoztatás kérése a Magyar Állam tulajdonában és az önkormányzat 
vagyonkezelésben lévő ingatlanra irányuló vételi szándékkal kapcsolatban 
(138. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Véleményezésre felkérve: GVB 
 
Gulyás Róbert képviselő elhagyja az üléstermet, jelen van 12 fő képviselő, a közgyűlés 
határozatképes. 
 
Bomba Gábor képviselő: A bizottság támogatja a javaslatot, ami arról szól, hogy nem adjuk 
vissza vagyonkezelésből a tárgyi ingatlant, csakhogy nehogy félreértés legyen majd. Marad itt 
nálunk és igény tartunk rá. 
 
Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 
Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vitaszakaszt. 
 
Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vitaszakaszt. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - 
melynek létszáma 12 fő - 11 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 275/2023. (VI.29.) határozata 

a Szekszárd 3807/6 hrsz-ú ingatlan tervezett jövőbeni hasznosításáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése, mint a Szekszárd 3807/6 hrsz-ú 
ingatlan vagyonkezelőjének joggyakorlója  
 

1.  a tárgyi ingatlanra tervezett parkolóhelyek kialakítása céljából fenntartja a Szekszárd 

3807/6 hrsz-ú, 13018 m2 alapterületű, kivett beépítetlen terület megnevezésű ingatlan 

tekintetében a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt-vel 2017. augusztus 29-én kötött 

vagyonkezelési szerződésben foglaltak teljesítését és a jövőben is igényt tart az 

ingatlan szerződés szerinti hasznosítására. 

 
Határidő: döntéshozatal napja 
Felelős: Ács Rezső polgármester 
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2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy az 1. pontban foglaltakról tájékoztassa a Magyar 

Nemzeti Vagyonkezelő Zrt-t. 

 
Határidő: 2023. július 5. 
Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 
 
30.Beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2022. évi tevékenységéről 
(139. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
 
Rácz Zoltán képviselő megérkezik az ülésterembe, jelen van 13 fő képviselő, a közgyűlés 
határozatképes. 
 
Kővári László képviselő elhagyja az üléstermet, jelen van 12 fő képviselő, a közgyűlés 
határozatképes. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Nem szeretném kiegészíteni. 
 
Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 
Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vitaszakaszt. 
 
Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vitaszakaszt. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - 
melynek létszáma 12 fő - 11 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 276/2023. (VI.29.) határozata 

a Polgármesteri Hivatal 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja Szekszárd 
Megyei Jogú Város Önkormányzata Polgármesteri Hivatalának 2022. évi munkájáról szóló, a 
jegyző hatáskörében eljáró aljegyző által előterjesztett beszámolót. 
 
Határidő: A döntéshozatal napja 
Felelős: dr. Biró Gyula aljegyző 
 
31.Beszámoló Szekszárd Megyei Jogú Város önkormányzati adóiról, a 2022. pénzügyi év 
adóbevételeiről 
(135. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
Véleményezésre felkérve: PB, GVB 
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Bomba Gábor elnök: A bizottság elfogadásra javasolja és örömmel látta, hogy a bevételeink 
jelentősen nőttek. 
 
Máté Péter képviselő: A Pénzügyi bizottság is elfogadásra javasolja és szeretném mondani a 
közgyűlésnek, hogy 10%-kal nőttek az adóbevételek 2022. évben a tervezetthez képest, tehát 
úgymond adózás szempontjából jó évet zárt a város. 
 
Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 
Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vitaszakaszt. 
 
Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vitaszakaszt. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - 
melynek létszáma 12 fő - 11 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 277/2023. (VI.29.) határozata 
Szekszárd Megyei Jogú Város önkormányzati adóiról, a 2022. pénzügyi év adóbevételeiről 

szóló beszámoló elfogadására 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése Szekszárd Megyei Jogú Város 
önkormányzati adóiról, a 2022. pénzügyi év adóbevételeiről szóló beszámolót elfogadja. 
 
Határidő: A döntéshozatal napja 
Felelős: Ács Rezső polgármester 
 
Kővári László képviselő megérkezik az ülésterembe, jelen van 13 fő képviselő, a közgyűlés 
határozatképes. 
 
Faragó Zsolt képviselő elhagyja az üléstermet, jelen van 12 fő képviselő, a közgyűlés 
határozatképes. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Igazgatóságvezető asszony elkészítette a módosító 
javaslatot, így amennyiben a közgyűlés gondolja akkor visszatérhetünk most a 
rendeletmódosításra. Amit frakcióvezető úr megfogalmazott, a 9. §-szal kapcsolatos 
módosítás, akkor azt még tovább módosítjuk, hogy nem 23., 24., hanem 23., 24., és 25. ponttal 
egészül ki, a 25-ös lenne a parkolóhely megváltási megállapodás megkötéséről való döntés, és 
akkor az SZMSZ-be beépítésre kerülne még az a rendelkezés, hogy a lakások és egyéb 
építmények építéséhez kialakításához kapcsolódó parkolóhelyek biztosításáról szóló 41/2011. 
(VII.5.) napján kihirdetett önkormányzati rendelet 2. § (2) bekezdés c) pontja alapján a 
megállapodás aláírására Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata nevében átruházott 
hatáskörben eljárva, a polgármester jogosult. Ez úgy módosulna, hogy a parkolóhely 
megváltási megállapodás megkötéséről átruházott hatáskörben eljárva, a Gazdasági és 
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Városfejlesztési Bizottság dönt. Először a módosítót megszavazzuk és utána a teljes rendelet. 
Valamint még a 6/A. §-ban is a polgármester helyére oda is beírjuk a Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságot. 
 
Gyurkovics János alpolgármester: Tehát még egy plusz szakasz és akkor úgy megvan. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a rendelettervezettel kapcsolatos módosító 
javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek létszáma 12 fő – 11 igen szavazattal, 1 tartózkodás 
mellett elfogadott. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a módosításokkal kiegészített rendelettervezet 
elfogadására tett javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek létszáma 12 fő – 11 igen 
szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott, és az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének 
23/2023. (VI.30) önkormányzati rendelete 

egyes önkormányzati rendeletek megyék elnevezésének vármegyékre történő változásával 
összefüggő módosításáról 

 

(A rendelet jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
32.Javaslat az Alisca Terra Nonprofit Kft. könyvvizsgálójának megbízására 
(147. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
Véleményezte: GVB, 
 
Faragó Zsolt képviselő megérkezik az ülésterembe, jelen van 13 fő képviselő, a közgyűlés 
határozatképes. 
 
Gulyás Róbert képviselő megérkezik az ülésterembe, jelen van 14 fő képviselő, a közgyűlés 
határozatképes. 
 
Bomba Gábor képviselő: A Gazdasági Bizottság javasolja a közgyűlésnek, hogy az Alisca Terra 
Kft. könyvvizsgálói feladatainak ellátásával 2023. július 11. napjától 2025. június 30. napjáig a 
Duálkontroll Könyvvizsgáló Kft. bízza meg havi 100.000 Ft + áfa megbízási díj ellenében. 
Felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy az 1. pontban foglaltak alapján a Közgyűlés ezen ülésére 
az előterjesztést készítse elő, úgyhogy ezt tartalmazza a mostani előterjesztés. 
 
Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 
Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vitaszakaszt. 
 
Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vitaszakaszt. 
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Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - 
melynek létszáma 14 fő - 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 278/2023. (VI.29.) határozata 

az Alisca Terra Nonprofit Kft könyvvizsgálói feladatainak ellátásáról 
 

ALAPÍTÓI HATÁROZAT 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata, mint az Alisca Terra Regionális 
Hulladékgazdálkodási Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság (székhely: 7100 Szekszárd, 
Epreskert u. 9. cégjegyzékszám: 17-09-004108) egyszemélyi tulajdonosa - a Polgári 
Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény 3:130. § (1) bekezdése, valamint a köztulajdonban 
álló gazdasági társaságok takarékosabb működéséről szóló 2009. évi CXXII. törvény 4. § (1c) 
bekezdése alapján -  
 
1.          dönt arról, hogy a társaság könyvvizsgálójává 2023. július 11. napjától 2025. június 30. 

napjáig a DUÁLKONTROLL KFT-t (cégjegyzékszám: 17-09-004695, adószám: 12469060-
2-17, székhely: 7130 Tolna, Bem u. 14.) választja meg, egyúttal a könyvvizsgáló 
díjazását havi 100.000 Ft + Áfa összegben állapítja meg. 
 
Határidő: 2023. június 29. 
Felelős: Ács Rezső polgármester 

 
2.          utasítja az ügyvezetőt a megbízási szerződés aláírására, egyúttal felhívja az ügyvezetőt, 

hogy gondoskodjon a változás cégnyilvántartásban történő átvezetéséről. 
 

Határidő: 2023. július 28. 
Felelős: Madarász András ügyvezető 
 

33.Tájékoztatás a Szekszárdi Ipari Park Kft. üzemeltetőként történő kijelölésének 
lehetőségével kapcsolatos vizsgálat eredményéről 
(153. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
Véleményezte: PB 
 
Máté Péter képviselő: A bizottságunk elfogadásra javasolja a határozati javaslatot azzal a 
kiegészítéssel, hogy a határozati javaslat 4. pontjában szereplő határidő 2023. július 30. 
napjáról 2023. június 5. napjára módosuljon, tehát ne húzzuk az időt, minél előbb tegyük meg, 
hogy lehessen bérlőt beköltöztetni és pénzt keresni vele. 
 
Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 
Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vitaszakaszt. 
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Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vitaszakaszt. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a módosító javaslatot, amelyet a Közgyűlés - melynek 
létszáma 14 fő - 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - 
melynek létszáma 14 fő - 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 279/2023. (VI.29.) határozata 

a Szekszárdi Ipari Park Kft.-vel az új és felújított csarnokok üzemeltetésére vonatkozó 
vagyonkezelési szerződés megkötésére 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 
 

1. tudomásul veszi SZMJV Polgármesteri Hivatala Beszerzési és Jogi Osztályának a 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 155/2023. (V.25.) számú 

határozata 2. pontjában meghatározott feladattal (a Szekszárdi Ipari Park Kft. 

üzemeltetőként történő kijelölése lehetőségének vizsgálata az új és felújított 

csarnokok vonatkozásában, amely vizsgálat eredményét és az ezzel kapcsolatos 

javaslat beterjesztése a Közgyűlés soron következő rendes ülésére) kapcsolatos 

tájékoztatását. 

 
Határidő: döntéshozatal napja 
Felelős: Ács Rezső polgármester 

 
2. elfogadja az 1. pontban meghatározott feladattal kapcsolatosan a Beszerzési és Jogi 

Osztály javaslatát, miszerint az Nvt. 3. § (1) bekezdés 19. pontja és (4) bekezdésében 

foglalt rendelkezéseknek az Ipari Park Kft. megfelel, és versenyeztetési eljárás nélkül 

köthető új vagyonkezelési szerződés, célszerű az Nvt. törvény alapján, annak 

rendelkezéseit figyelembe véve, versenyeztetés nélkül (az új és felújított csarnokok 

vonatkozásában) vagyonkezelési szerződés megkötése az Ipari Park Kft-vel azzal, hogy 

a 2007. november 15. napján kelt és még hatályos vagyonkezelési szerződést új 

vagyonkezelési szerződés hatálybalépésével felek közös megegyezéssel megszüntetik.  

Határidő: döntéshozatal napja 
Felelős: Ács Rezső polgármester 
 

3. felhatalmazza a Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságot a 2. pontban írt 

vagyonkezelési szerződés tartalmának jóváhagyására.  

 
Határidő: döntéshozatal napja 
Felelős: Bomba Gábor elnök 
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4. felhívja a Polgármesteri Hivatal Beszerzési és Jogi Osztályát a Szekszárdi Ipari Park Kft.-

vel kötendő vagyonkezelési szerződés előkészítésére, a 2007. november 15. napján 

kelt, hatályos vagyonkezelési szerződést megszüntető okirat előkészítésére és a 

döntéshozó elé történő beterjesztésre 

 
Határidő: 2023. július 5. 
Felelős: dr. Bagó Anita Szilvia osztályvezető 
 
34.Önkormányzati tulajdonú gazdasági társaságok pénzügyi beszámolói értékelésének 
szabályai 
(146. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: Zsiga Marianna osztályvezető 
Véleményezésre felkérve: PB 
 
Máté Péter képviselő: Az önkormányzati tulajdonú gazdasági társasága pénzügyi beszámolói 
értékelésének szabályai tárgyú előterjesztés határozati javaslatát közgyűlésnek elfogadásra 
javasoljuk. Felhívjuk a Polgármesteri Hivatalt, hogy az egységes szabályozás tervezetet 
véleményezés céljából küldje meg az önkormányzati többségű és kizárólagos tulajdonában 
lévő gazdasági társaságnak mai napig, véleményezési határidővel, tehát tegnap volt a 
bizottsági ülés, amely vélemények közgyűlés ülésén kerüljenek ismertetésre. Bejöttek a 
vélemények, a tegnapi nap folyamán véleményezésre kiküldésre került az előterjesztés a 
cégvezetőknek, három cégtől érkezett visszajelzés, amely alapján a mellékletet módosítani 
szükséges, kérem az előterjesztés elfogadását azzal a módosítással, hogy a mellékletet a 
Pénzügyi Bizottság véglegesítse a módosítások átvezetését követően. 
 
Zaják Rita képviselő: Azt szeretném kérni, hogy tegnap délutántól a ma reggelig ez nem volt 
túl hosszú határidő? Tehát ez vicc, hát a cégekről van szó, akkor kiküldjük a cégeknek tegnap 
délután 2 órakor, hogy ma reggel 8-ig véleményezzük és akkor aki nem küldött be, az így járt. 
Elég komolytalan, nem tudom, hogy ez mennyire sürgős vagy sem, de azért mégiscsak az 
kellene, hogy első körben akkor leírni, ha már itt arról volt szó, hogy hallgattassék meg a 
képviselő vagy tájékoztassa a hivatal a képviselőket, akkor szerintem ez arrafelé is érvényes 
kell, hogy legyen, hogyha van egy ilyen tervezet, akkor megkérdezzük a cégvezetőket, hogy 
mit gondolnak a tervezetre és kapnak azért legalább egy 2-3 nap gondolkodási időt, amíg 
reagálni tudnak.  
 
Gyurkovics János alpolgármester: Ez most nem a közgyűlésre tartozik, a Pénzügyi bizottság 
fog majd a cégekkel egyeztetni. 
 
Bomba Gábor képviselő: Képviselőasszony, pont erről szólt a javaslata a Máté Péternek, hogy 
jelezték, hogy akarnak módosítani, a Közgyűlés döntsön arról, hogy szükséges egy ilyen 
egységes táblázatrendszer és majd a Pénzügyi Bizottsághoz beküldik a végleges javaslatokat, 
pont az ellenkezőjéről szólt, mint amit Ön most sérelmez. 
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Zaják Rita képviselő: Tisztelt frakcióvezető úr! Nincs szükségem a kioktatására, nem ezt 
mondtam, amit Ön most itt visszamondott. Azt mondtam, hogy ha ilyen van, akkor 
legközelebb vagy ebben az esetben is, nem tegnap délután kell, ha a Pénzügyi bizottság, ha az 
közgyűlés, ha az ön bizottsága, akkor sem egy délutánról másnap reggelig kell bekérni, hiszen 
nem 3 cége van valószínűleg az önkormányzatnak, most még egy eggyel több, majd nem 
sokáig, de valószínű ez a rövid határidő volt az oka annak, hogy nem minden cég tudott 
visszajelezni. 
 
Máté Péter képviselő (ügyrendi hozzászólása): Kérem zárjuk le a vitát és szavazzunk a 
napirendről! 
 
Gyurkovics János alpolgármester: A jogi lépés az, hogy szavazunk és utána minden további 
nélkül megadjuk a szót. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel Máté Péter képviselő vita lezárására irányuló 
javaslatát, amelyet a Közgyűlés - melynek létszáma 14 fő - 13 igen szavazattal, 1 nem 
szavazat mellett elfogadott. 
 
Murvai Árpád képviselő: Rövid leszek, fáradtak vagyunk, hosszú a dolog, tökéletesen értem, 
amit mondtál, mivel többféle gazdasági vállalkozásban vagyunk érdekeltek. Nyilván mindenki 
másként látja, nem lehet egy kaptafát alkalmazni. Beküldték, be fogják küldeni, aszerint fog 
megtörténni az értékelés. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Nem módosító indítvány, hanem teljesen új határozat 
kerülne meghozatalra. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése egyetért 
a gazdasági társaságok esetében egy egységes szabályozás bevezetésével, amire tekintettel 
felhatalmazza a Pénzügyi Bizottságot, hogy a szabályzatot véglegesítse. Erre szeretném, ha 
elnök úr megfogalmazna egy határidőt, hogy meddig próbáljuk meg elkészíteni, vagy ha 
elkészül utána beterjesztjük. 
 
Máté Péter képviselő: Július 15-e. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - 
melynek létszáma 14 fő - 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 280/2023. (VI.29.) határozata 

gazdasági társaságok pénzügyi beszámolói értékelésének szabályairól 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése  

1. egyetért a kizárólagos és többségi önkormányzati tulajdonban álló gazdasági 

társaságok esetében egy egységes pénzügyi beszámoló értékeléseire vonatkozó 

szabályozás bevezetésével; 
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Határidő:            2023. június 29. 
Felelős:               Gyurkovics János alpolgármester 
 

2. felhatalmazza a Pénzügyi Bizottságot, hogy a cégvezetők véleményének figyelembe 

vételével az 1.) pontban foglalt szabályozást hagyja jóvá. 

 
Határidő:            2023. július 15. 
Felelős:               Máté Péter elnök 

 
35.Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata, Szekszárd Megyei Jogú Város 
Egészségügyi Gondnoksága és a Tolna Vármegyei Balassa János Kórház között kötendő 
együttműködési megállapodás megkötésére az egészségügyi alapellátásról szóló 2015. évi 
CXXIII. törvény 2023. július 1. napjától bekövetkező változására tekintettel 
(145. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 
Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Véleményezésre felkérve: SZEKÖF 
 

dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Ez a napirendi pont egy jogszabályváltozással 
kapcsolatban került fel a közgyűlésnek a meghívó tervezetére. Alpolgármester úrral még most 
június 19-én, hétfőn egyeztettünk a kórházzal a védőnői feladatok átadásáról, ezen még részt 
vett osztályvezető asszony is és az Egészségügyi Gondnokság intézményvezetője. Ez egy 
eléggé részletes megállapodás lenne, mindent szabályoz a folyamatban lévő szerződésektől 
kezdve a peres eljárásokon át, az ingó ingatlanhasználatig. A kórház jelezte nekünk, hogy e hét 
keddig megpróbálja véglegesíteni a megállapodás-tervezetet, erre nem került még sor és nem 
került részünkre megküldésre. Mi azt javasolnánk alpolgármester úrral, hogy jó lenne, hogyha 
minél hamarabb tudnánk szerződni, ezért, ha megérkezik a megállapodás-tervezet 
felhatalmazná a közgyűlés valamelyik bizottságot, vagy a gazdaságit vagy a pénzügyit, hogy 
ezt a megállapodás-tervezetet hagyja jóvá, hogyha megküldte a kórház.  
 
Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen, akkor itt van nekünk tervünk. Ha 
egyetért a közgyűlés, akkor mivel szerződés és pénzügyi kérdésekről van szó, akkor a 
Gazdasági Bizottságot hatalmaznák fel. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - 
melynek létszáma 14 fő - 10 igen szavazattal, 4 tartózkodás mellett elfogadott és az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 281/2023. (VI.29.) határozata 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata, Szekszárd Megyei Jogú Város Egészségügyi 
Gondnoksága és a Tolna Vármegyei Balassa János Kórház között kötendő együttműködési 
megállapodás megkötéséről az egészségügyi alapellátásról szóló 2015. évi CXXIII. törvény 

2023. július 1. napjától bekövetkező változására tekintettel 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felhatalmazza a Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságot a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata, Szekszárd Megyei 
Jogú Város Egészségügyi Gondnoksága és a Tolna Vármegyei Balassa János Kórház között 
kötendő együttműködési megállapodás tartalmának jóváhagyására. 
 
Határidő: 2023. július 15. 
Felelős: Bomba Gábor GVB elnök 
 

36.Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Helyi Esélyegyenlőségi Programjának elfogadására 
(158. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: A Helyi Esélyegyenlőségi Program és a helyi 
esélyegyenlőségi terv a pályázatokhoz fontos dokumentum. Az Önkormányzati Osztály 
elkészítette már majdnem teljesen, még az utolsó simítások vannak vissza, itt azt javasolnánk, 
hogy ezt esetleg a SZEKÖF átruházott hatáskörben jóváhagyhatná. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - 
melynek létszáma 14 fő - 11 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett elfogadott és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 282/2023. (VI.29.) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Helyi Esélyegyenlőségi Programjának és Helyi 
Esélyegyenlőségi Tervének elfogadásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felhatalmazza a Szociális, 
Egészségügyi, Környezeti és Fenntarthatósági Bizottságot Szekszárd Megyei Jogú Város Helyi 
Esélyegyenlőségi Programjának és Helyi Esélyegyenlőségi Tervének jóváhagyására. 
 
Határidő: 2023. július 15. 
Felelős: Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér SZEKÖF elnök 
 
37.Beszámoló a közgyűlési, bizottsági és polgármesteri hatáskörben hozott határozatok 
végrehajtásáról, valamint a két ülés között történt eseményekről 
(140. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
Bomba Gábor képviselő elhagyja az üléstermet, jelen van 13 fő képviselő, a közgyűlés 
határozatképes. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Ehhez csak annyi kiegészítést tennék, hogy az 
Önkormányzati és Szervezési Igazgatóságnak amikor elkészítettem a beszámolóját, akkor a 
GVB-nek még a 80-as határozata az nem került végrehajtásra. A Polgármesteri Hivatallal 
megbízási jogviszonyban álló úrnak elküldtem az adatkérést, így itt az előterjesztésben akkor 
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még javaslatot tettem a határidő hosszabbításra. Közben a volt osztályvezető úr megküldte az 
adatokat, amit elküldtem a Gazdasági Bizottságnak, így a határozatnak a végrehajtása 
teljesült, így az 5-ös határozati javaslatnak a kettes pontja azt teljesen okafogyottá vált, így ezt 
eredetiként kezelve kivennénk és így lenne a szavazás. 
 
Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 
 
Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vitaszakaszt. 
 
Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vitaszakaszt. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - 
melynek létszáma 13 fő - 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 283/2023. (VI.29.) határozata 

a Hatósági és Koordinációs Igazgatóság által készített, a közgyűlési, valamint a bizottsági 
határozatok végrehajtásáról szóló beszámoló elfogadásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Hatósági és Koordinációs 
Igazgatóságnak a közgyűlési, valamint a bizottsági határozatok végrehajtásáról szóló 
beszámolóját elfogadja. 

 
Határidő: A döntéshozatal napja 
Felelős: Majnayné Sajben Anna igazgatóságvezető 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - 
melynek létszáma 13 fő - 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 284/2023. (VI.29.) határozata 

a Beszerzési és Jogi Igazgatóság által készített, a közgyűlési és a bizottsági határozatok 
végrehajtásáról szóló beszámoló elfogadásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 
 

1. a Beszerzési és Jogi Igazgatóságnak a közgyűlési és a bizottsági határozatok 
végrehajtásáról szóló beszámolóját elfogadja; 
 
Határidő: A döntéshozatal napja 
Felelős: dr. Biró Gyula aljegyző 

 
2. a Beszerzési és Jogi Igazgatóság feladatkörébe tartozó, a 17/2021. (X.4.) számú KCV 

határozat végrehajtási határidejét 2023. szeptember 30. napjáig meghosszabbítja; 
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Határidő: A döntéshozatal napja 
Felelős: dr. Biró Gyula aljegyző, dr. Bagó Anita Szilvia osztályvezető 

 
3. a Beszerzési és Jogi Igazgatóság feladatkörébe tartozó, a 120/2021. (XI.11.) számú GVB 

határozat végrehajtási határidejét 2023. szeptember 30. napjáig meghosszabbítja; 
 

Határidő: A döntéshozatal napja 
Felelős: dr. Biró Gyula aljegyző, dr. Bagó Anita Szilvia osztályvezető 
 

4. a Beszerzési és Jogi Igazgatóság feladatkörébe tartozó, a 6/2023. (I.23.) számú GVB 
határozat végrehajtási határidejét 2023. július 31. napjáig meghosszabbítja; 
 
Határidő: A döntéshozatal napja 
Felelős: dr. Biró Gyula aljegyző, dr. Bagó Anita Szilvia osztályvezető 
 

5. a Beszerzési és Jogi Igazgatóság feladatkörébe tartozó, a 18/2023. (II.14.) számú GVB 
határozat végrehajtási határidejét 2023. szeptember 30. napjáig meghosszabbítja; 
 
Határidő: A döntéshozatal napja 
Felelős: dr. Biró Gyula aljegyző, dr. Bagó Anita Szilvia osztályvezető 
 

6. a Beszerzési és Jogi Igazgatóság feladatkörébe tartozó, a 90/2023. (VI.6.) számú GVB 
határozat végrehajtási határidejét 2023. június 30. napjáig meghosszabbítja; 
 
Határidő: A döntéshozatal napja 
Felelős: dr. Biró Gyula aljegyző, dr. Bagó Anita Szilvia osztályvezető 
 

7. a Beszerzési és Jogi Igazgatóság feladatkörébe tartozó, a 9/2023. (V.23.) számú PB 
határozat végrehajtási határidejét 2023. augusztus 31. napjáig meghosszabbítja; 
 
Határidő: A döntéshozatal napja 
Felelős: dr. Biró Gyula aljegyző, dr. Bagó Anita Szilvia osztályvezető 
 

8. a Beszerzési és Jogi Igazgatóság feladatkörébe tartozó, a 802/2021. (XII.17.) számú KGY 
határozat végrehajtási határidejét 2023. december 31. napjáig meghosszabbítja; 
 
Határidő: A döntéshozatal napja 
Felelős: dr. Biró Gyula aljegyző, Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető 
 

9. a Beszerzési és Jogi Igazgatóság feladatkörébe tartozó, a 104/2022. (V.23.) számú KGY 
határozat végrehajtási határidejét 2023. július 31. napjáig meghosszabbítja; 
 
Határidő: A döntéshozatal napja 
Felelős: dr. Biró Gyula aljegyző, dr. Bagó Anita Szilvia osztályvezető 
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10. a Beszerzési és Jogi Igazgatóság feladatkörébe tartozó, a 66/2023. (III.30.) számú KGY 
határozat végrehajtási határidejét 2023. július 31. napjáig meghosszabbítja; 
 
Határidő: A döntéshozatal napja 
Felelős: dr. Biró Gyula aljegyző, dr. Bagó Anita Szilvia osztályvezető 

 
11. a Beszerzési és Jogi Igazgatóság feladatkörébe tartozó, a 124/2023. (V.4.) számú KGY 

határozat végrehajtási határidejét 2023. július 31. napjáig meghosszabbítja; 
 
Határidő: A döntéshozatal napja 
Felelős: dr. Biró Gyula aljegyző, Kocsis Anikó osztályvezető 
 

12. a Beszerzési és Jogi Igazgatóság feladatkörébe tartozó, a 150/2023. (V.25.) számú KGY 
határozat végrehajtási határidejét 2023. augusztus 31. napjáig meghosszabbítja; 
 
Határidő: A döntéshozatal napja 
Felelős: dr. Biró Gyula aljegyző, dr. Bagó Anita Szilvia osztályvezető 
 

13. a Beszerzési és Jogi Igazgatóság feladatkörébe tartozó, a 224/2023. (V.25.) számú KGY 
határozat végrehajtási határidejét 2023. július 31. napjáig meghosszabbítja; 
 
Határidő: A döntéshozatal napja 
Felelős: dr. Biró Gyula aljegyző, dr. Bagó Anita Szilvia osztályvezető 

 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - 
melynek létszáma 13 fő - 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 285/2023. (VI.29.) határozata 

a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság által készített, a közgyűlési és a bizottsági 

határozatok végrehajtásáról szóló beszámoló elfogadásáról 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 

1. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóságnak a közgyűlési és a bizottsági 

határozatok végrehajtásáról szóló beszámolóját elfogadja; 

 

Határidő: A döntéshozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

2. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó, a 710/2021. 

(IX.30.) számú KGY határozat végrehajtási határidejét 2023. szeptember 30. napjáig 

meghosszabbítja; 
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Határidő: A döntéshozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

3. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó, a 52/2022. 

(II.24.) számú KGY határozat végrehajtási határidejét 2023. szeptember 30. napjáig 

meghosszabbítja; 

 

Határidő: A döntéshozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

4. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó, a 177/2022. 

(V.23.) számú KGY határozat végrehajtási határidejét 2023. szeptember 30. napjáig 

meghosszabbítja; 

 

Határidő: A döntéshozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

5. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó, a 178/2022. 

(V.23.) számú KGY határozat végrehajtási határidejét 2023. augusztus 31. napjáig 

meghosszabbítja; 

 

Határidő: A döntéshozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

6. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó, a 179/2022. 

(V.23.) számú KGY határozat végrehajtási határidejét 2023. augusztus 31. napjáig 

meghosszabbítja; 

 

Határidő: A döntéshozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

7. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó, a 426/2022. 

(XI.24.) számú KGY határozat végrehajtási határidejét 2023. augusztus 31. napjáig 

meghosszabbítja; 

 

Határidő: A döntéshozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

8. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó, a 427/2022. 

(XI.24.) számú KGY határozat végrehajtási határidejét 2023. október 31. napjáig 

meghosszabbítja; 
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Határidő: A döntéshozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

9. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó, a 439/2022. 

(XI.24.) számú KGY határozat végrehajtási határidejét 2023. szeptember 30. napjáig 

meghosszabbítja; 

 

Határidő: A döntéshozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

10. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó, a 26/2023. (III.2.) 

számú KGY határozat végrehajtási határidejét 2023. július 31. napjáig 

meghosszabbítja; 

 

Határidő: A döntéshozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

11. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó, a 29/2023. (III.2.) 

számú KGY határozat végrehajtási határidejét 2023. augusztus 31. napjáig 

meghosszabbítja; 

 

Határidő: A döntéshozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

12. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó, a 150/2023. 

(V.25.) számú KGY határozat végrehajtási határidejét 2023. augusztus 31. napjáig 

meghosszabbítja; 

 

Határidő: A döntéshozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

13. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó, a 78/2023. 

(VI.6.) számú GVB határozat végrehajtási határidejét 2023. július 31. napjáig 

meghosszabbítja; 

 

Határidő: A döntéshozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

14. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó, a 235/2023. 

(XI.8.) számú GVB határozat végrehajtási határidejét 2023. december 31. napjáig 

meghosszabbítja; 
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Határidő: A döntéshozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

15. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó, a 9/2023. (V.23.) 

számú PB határozat végrehajtási határidejét 2023. augusztus 31. napjáig 

meghosszabbítja; 

 

Határidő: A döntéshozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

16. a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóság feladatkörébe tartozó, a 21/2023. 

(V.23.) számú PB határozat végrehajtási határidejét 2023. július 31. napjáig 

meghosszabbítja; 

 

Határidő: A döntéshozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - 
melynek létszáma 13 fő - 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 286/2023. (VI.29.) határozata 

a Gazdasági Igazgatóság által készített, a közgyűlési, valamint a bizottsági határozatok 
végrehajtásáról szóló beszámoló elfogadásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Gazdasági Igazgatóságnak a 
közgyűlési, valamint a bizottsági határozatok végrehajtásáról szóló beszámolóját elfogadja; 

 
Határidő: A döntéshozatal napja 
Felelős: Szántóné Karl Rita osztályvezető, Zsiga Mariann osztályvezető 

 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - 
melynek létszáma 13 fő - 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 287/2023. (VI.29.) határozata 

az Önkormányzati és Szervezési Igazgatóság által készített, a közgyűlési és a bizottsági, 
valamint polgármesteri hatáskörben hozott határozatok végrehajtásáról szóló beszámoló 

elfogadásáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése az Önkormányzati és Szervezési 
Igazgatóságnak a közgyűlési és a bizottsági, valamint polgármesteri hatáskörben hozott 
határozatok végrehajtásáról szóló beszámolóját elfogadja. 
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Határidő: A döntéshozatal napja 
Felelős: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - 
melynek létszáma 13 fő - 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 288/2023. (VI.29.) határozata 

a Zöldfelületkarbantartási és Köztisztasági Igazgatóság által készített, a közgyűlési, 
valamint a bizottsági határozatok végrehajtásáról szóló beszámoló elfogadásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Zöldfelületkarbantartási és 
Köztisztasági Igazgatóságnak a közgyűlési határozatok végrehajtásáról szóló beszámolóját 
elfogadja. 

 
Határidő: A döntéshozatal napja 
Felelős: Katz Zoltánné igazgatóságvezető 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Közgyűlés - 
melynek létszáma 13 fő - 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 289/2023. (VI.29.) határozata 

a Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság 53/2023. (V.11.) számú határozata 3. pontjának 
visszavonásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottság 53/2023. (V.11.) számú határozatának 3. pontját visszavonja.  

 
Határidő: A döntéshozatal napja 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 
 
38. Kérdések, interpellációk 
 
Gyurkovics János alpolgármester: Várjuk a kérdéseket. 
 
Zaják Rita képviselő: Köszönöm szépen a szót! Köszönöm, egy percet még várjunk 
alpolgármester úr jó, várjuk meg, hogy határozatképes marad az ülés. Egy kicsit tessen szíves 
körülnézni, számolni és akkor, ha határozatképes. akkor mondom. Jegyzőkönyvbe szeretném 
elmondani, hogy szerettem volna feltenni a kérdéseimet, a múltkor elmaradt kérdéseket és 
az erre a közgyűlésre hozott kérdéseket is. Elég szomorú, hogy a magát ellenzékinek való 
frakció, aki egészen eddig sikítozott azért, hogy ő nem hallgattatik meg, most tisztelet a 
kivételnek, távozik. Úgyhogy én köszönöm szépen igazgatóságvezető asszonynak, hogy az ülés 
elején jelezte azt, hogy ez így nincsen rendben jogszabályilag, én ezt természetesen a 



 

   

 

69 

Kormányhivatal felé meg fogom tenni. Azoknak, akik maradtak volna, köszönöm szépen a 
részvételt.  
 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér képviselő elhagyja az üléstermet, jelen van 12 fő képviselő, a 
közgyűlés határozatképes. 
 
Szollár Zoltán képviselő elhagyja az üléstermet, jelen van 11 fő képviselő, a közgyűlés 
határozatképes. 
 
Gulyás Róbert képviselő elhagyja az üléstermet, jelen van 10 fő képviselő, a közgyűlés 
határozatképes. 
 
Kővári László képviselő elhagyja az üléstermet, jelen van 9 fő képviselő, a közgyűlés 
határozatképes. 
 
Máté Péter képviselő elhagyja az üléstermet, jelen van 8 fő képviselő, a közgyűlés 
határozatképes. 
 
Móra Viktória képviselő elhagyja az üléstermet, jelen van 7 fő képviselő, a közgyűlés 
határozatképes. 
 
Faragó Zsolt képviselő elhagyja az üléstermet, jelen van 6 fő képviselő, a közgyűlés 
határozatképes. 
 
Illés Tamás képviselő elhagyja az üléstermet, jelen van 5 fő képviselő, a közgyűlés 
határozatképes. 
 
Rácz Zoltán képviselő elhagyja az üléstermet, jelen van 4 fő képviselő, a közgyűlés 
határozatképes. 
 
Gyurkovics János alpolgármester: A közgyűlés határozatképtelenné vált, a közgyűlést 
bezárom, köszönöm szépen mindenkinek a munkáját, megjelenését, jó étvágyat kívánunk 
mindenkinek! 
 
Tekintettel arra, hogy a közgyűlés határozatképtelenné vált, az alpolgármester 12 óra 42 
perckor a zárt ülést berekeszti. 
 

K. m. f. 
 

Ács Rezső  dr. Biró Gyula 

polgármester aljegyző 
 

 
 
Készítette: dr. Gyulay Soma 
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